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خداحافظ 
ای فرزند صبح!

شماره 575
صفحه 3

استاندار کرمان:
شرایط کنونی اقتصاد کشور 
متاثر از سیاست های اقتصادی 
گذشته است صفحه 2

از اعدام ظالمانه شيخ نمر تا 
حمله به سفارت عربستان

جنایت بشری آل یهود و 
پاسخ خودسرانه افراطیون

اعــدام ظالمانه آیت ا... شــیخ نمر توســط 
اقتدارگرایان ســعودی هر انسان آزاده خواهی 
را غمــزده می کند. ایــن که یک فرد منتقد در 
کشوری که زندگی می کند، حتی حق انتقاد به 

حکام کشور خود...

از بانوی فوتسالیست زرندی 
تجلیل شد

فرماندار، شــهردار، رییس شــورای شهر، 
مســوول اداره ورزش و جوانان و رییس هیات 
فوتبال شهرستان زرند با حضور در منزل زینب 
گلســتانی با وی دیدار کردنــد. در این دیدار 
مسوول اداره ورزش و جوانان شهرستان زرند با 
اشاره به موفقیت های این بانوی ورزشکار اظهار 
کرد: برای اولین بار یک بانوی زرندی توانســته 

در مسابقات ....

::::::::::::::: | آخــر | :::::::::::::::

::::::::::::::: | ورزش | :::::::::::::::
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منتخبی از فرهنگ و هنر 
کرمان در آپارتمان تهران

هنرمندان  از  تعدادی  آثار  از  منتخبی 
مستند،  فیلم  بخش های  در  کرمان  استان 
روزنامه نگاری،  شعر،  ادبیات،  طنز،  عکس، 
تاریخ و موسیقی به مدت یک هفته  تئاتر، 
قرار  علاقه مندان  دید  معرض  در  تهران  در 
گرفته است. این برنامه از ١٢ دی ماه  در 

موسسه فرهنگی ....

::::::::::::::: | فـرهنگ | :::::::::::::::

6
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان کرمان:

بارندگی ها بر سفره های آب تاثیری نداشته است

پيگيری های آینده ما برای احقاق حقوق کارگران؛

روزنه های امید برای بازگشایی معدن جو
یک مقام مسوول: اگر افزایش 15 درصدی قیمت زغال اجرا شود ممکن است اوایل سال آینده 

شاهد فعالیت مجدد معدن حتکن باشیم
صفحه 4

صفحه 4

مســائل و مشکلات معدن چشمه پودنه مدت هاست که نقل محافل 
کوهبنــان اســت، و گویا قرار نیســت که این مصائــب به این زودی ها 
به پایان برســد. از عــدم پرداخت حقوق پنج ماهــه کارگران گرفته تا 
مشــکلات بیمه ای  و عدم پاســخ گویی مسوولان معدن و وعده هایی 
که هیچ گاه عملی نشــده اســت. کارگران، هر کاری که از دســت شان 

ســاخته بوده انجام داده اند. تجمع اعتراض آمیز، مراجعه به بخشدار، و 
شــهردار و اســتاندار و... و همه این راه ها را پس از ماه ها صبر و تحمل 
پیموده اند. اما اکنون به جای این که معدن و شرکت پاسخگوی آن ها 
باشــند؛ دائما از پاسخ طفره می روند. آیا درخواست حقوق قانونی برای 

کارگــری که در عمق چند صد متری زمین کار ......

تعطیلی چشمه پودنه؟!
مسوولان محترم! همت شما جلوی تعطیلی معدن را خواهد گرفت

صفحه 3

 مجتمع سردخانه ای اميرعلی
حاج عباس جعفری

جناب آقای حاج محمدخان عربندوی
درگذشت برادر بزرگوارتان را تسلیت عرض نموده، از درگاه ایزد 
منان برای آن عزیز سفر کرده علو درجات و برای جنابعالی و 

خانواده محترمتان صبر و اجر مسالت می نماییم. 

 علی علویان - مدیر مسوول 
نشریه آینده ما

جناب آقای بیژن جعفری

را خدمت جنابعالی تسلیت  مصیبت وارده 
عرض نموده، از درگاه حضرت کبریا برایتان 

صبر جزیل آرزومندم. 
 علی علویان - مدیر مسوول 

نشریه آینده ما

جناب آقای حاج علی زارعی
مصیبت درگذشت برادر بزرگوارتان را تسلیت عرض 
نموده، برای آن فقید سعید رحمت واسعه الهی و برای 

شما و سایر بازماندگان صبر و اجر مسالت می نمایم. 

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان کرمان میانگین میزان بارش طی 
سال جاری را ۶۰ میلی متر دانست و گفت: این میزان بارندگی ها در تقویت 
سفره های آب زیرزمینی تاثیری نداشته است. به گزارش مهر، محمدرضا 

بختیاری در شورای آب استان کرمان با اشاره به بارندگی های اخیر در استان 
کرمان، اظهار کرد: میزان بارندگی ها طی سال جاری افزایش پیدا کرده است. 

وی میانگین میزان بارش طی سال جاری را .....
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رهبر معظم انقلاب در محکومیت اعدام 
شهید آیت ا... نمر:

دست انتقام الهی، گریبان 
سیاستمداران سعودی را خواهد گرفت



2

چهار شنبه 16 دی 1394
25 ربیع الاول 1437 

6 ژانویه 2016 
]575[

احمد یوسف زاده
و  است  مرده  ابولهب  می کردیم  فکر 
سنگ های داغ حجاز را از سینه یاسر و بلال 
سرزمین  در  ستم  سیاه  شب  اما  برگرفته اند 
وحی انگار تمام شدنی نیست. دوباره کوچه های 
مدینه سیاه پوش می شوند، به داغ شیعه ای از 

شیعیان علی)ع(.
راستی  شهید،  شیخ  ای  صبح،  فرزند  ای 
چه خوب نام نهاده اند شما را به »نمر«. حقا 

کردن  زندگی  شغالان  زندان  در  را  پلنگ  که 
ظلم  کاخ  نمر،  بنی  ای شهید  تو  و  است  عار 
ریخت  فروخواهی  را  تکفیری  شمر زاده های 
همچنان که خون به ناحق ریخته حکیم طناب 
امام  افتاد و خون پاک  شد و بر گردن صدام 
قذافی  پهلوی  در  و  شد  دشنه  صدر  موسی 
از  را  وهابی  سلمان شاه  نداریم  شک  نشست. 
دریای خون تو راه فرار نیست. »و اترک البحر 

رهوا انهم جند مغرقون.«

کاسه های  سیه  این  سفره  که  باشد  زود 
از  قبله مسلمانان  و  برچیده شود  مهمان کُش 

دست ارواح زنده جمرات آزاد گردد. 
ریاض،  بدشکل  و  پیر  کفتارهای  که  اینک 
آزادگان شیعه و سنی  چنگال در تن خونین 
حجاز فرو برده اند و شعله های کینه ابوسفیان 
و هند جگرخوار از دهان های ناپاکشان تنوره 
می کشد و تن نازک کودکان یمن را می سوزاند، 
بل  خوابید  نخواهند  خون ها  این  و  خون  این 
بشارتی در راه است که شب ستم دیر نمی پاید 
و صبح نزدیک است » و سیعلموا الذین ظلموا 

ای منقلب ینقلبون«

::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::

خداحافظ ای فرزند صبح!:::::: |خبر| ::::::

بخش آی سی یو بیمارستان تامین 
اجتماعی زرند افتتاح شد

طی مراسمی با حضور مدیر عامل سازمان تامین اجتماعی، 
بخش ای ســی یو بیمارستان تامین اجتماعی امام علی )ع( 
شهرســتان زرند افتتاح شد و مورد بهره برداری قرار گرفت. 
ســیدتقی نوربخش مدیر عامل سازمان تامین اجتماعی در 
این مراسم اظهار داشت: بیمارستان امام علی)ع( شهرستان 
زرند از نظر اعتباربخشــی یکی از بهترین بیمارســتان های 

سازمان تامین اجتماعی است.
وی افــزود: با توجه به اینکه در شهرســتان زرند بخش 
آی سی یو وجود نداشت، بهره برداری از این بخش چهار تخته 

در واقع حلقه خدماتی این بیمارستان را تکمیل کرد.
رییس بیمارســتان امام علــی)ع( زرند نیز گفت: بخش 
آی سی یو این بیمارستان با زیر بنای ٢۰۰ مترمربع، هزینه 8 
میلیــارد ریال و چهار تخت فعال مجهز به تجهیزات روز در 
مدت زمان یک ســال راه اندازی شده و دیگر نیازی به اعزام 
بیماران به مرکز اســتان نیســت. وی ادامه داد: بیمارستان 
١۶۰ تختخوابــی تامین اجتماعی زرند با زیر بنای ١8 هزار 
مترمربع در زمینی به مســاحت ۶۶ هزار متر مربع احداث 
شده و هم اکنون دارای بخش های اورژانس، داخلی ، جراحی 
عمومی، جراحی زنان و زایمان، اطفال، نوزادان، سی سی یو، 

اطاق عمل، زایشگاه ، آی سی یو است.

شهردار کرمان:
شمع ریزی پروژه  میدان آزادی 42 

درصد پیشرفت دارد 
شهردار کرمان از آسفالت معابر، طبق برنامه  زمان بندی 
خبر داد. علی بابایی با اشــاره بــه ١۰۰ روز کاری عملیات 
آســفالت گفت: در این زمان بندی، 75 روز فعال و ٢5 روز 
بارندگی حســاب شــده و قطعا به 7٢۰ مترمربع آسفالت 
می رسیم. وی با بیان اینکه ساخت زیرگذر میدان آزادی در 
دو شیفت انجام می شود، تصریح کرد: مشکل معارضات آب، 
برق و گاز در منطقه رفع شــده و شمع ریزی در خیابان های 
اســتقلال، بهمنیار و بولوار جمهوری، 4٢ درصد پیشرفت 

داشته است.
شــهردار کرمان با اشاره به اجرای کار سبدبافی و انتقال 
شبانه به محل خاطرنشان کرد: المِان و سنگ های گرانیتی 
میدان آزادی جمع آوری و به محل مناسبی منتقل شده اند.

::::::::::::::: | خبــر | :::::::::::::::

حضــرت آیــت ا... خامنه ای رهبــر معظم انقلاب 
اســلامی در دیدار ائمه  جمعه  سراســر کشور، با اشاره 
به جایگاه بسیار والای نماز جمعه، آن را قرارگاه ایمان 
و بصیــرت و اخــلاق و مهم ترین وظیفه  ائمه  جمعه را 
نیــز تبیین حقایق و هدایت گری فرهنگی و سیاســی 
برشمردند. ایشان همچنین انتخابات را مساله ای بسیار 
مهم و نعمتی حقیقتا بزرگ برشــمردند و با تاکید بر 
حضور حداکثری مردم در انتخابات اسفندماه افزودند: 
مفهــوم عمیق حق الناس، در زمینه های اجرا، نظارت، 
حقوق داوطلبان، لیست های انتخاباتی، صیانت از آرای 
مردم و پذیرش نتایج انتخابات، ابعاد مکمل و پرمعنایی 
دارد و مــردم با توجه به طمع ورزی آمریکایی ها به این 
انتخابات، موضوع نفوذ را مورد توجه کامل قرار دهند.

حضرت آیت ا... خامنه ای در ابتدای سخنان شــان 
گفتند: بــه کار بردن تعبیر قرارگاه بــرای نماز جمعه 
به این علت اســت که مــا در حال یک مقابله  معنوی، 
اعتقادی و ایمانی و سیاسی هستیم که همانند دوران 
دفاع مقدس، به ما تحمیل شــده و بنابراین دفاع لازم 
و ضروری است. ایشــان با اشاره به توانایی ملت ایران 
در دفاع از خود افزودند: در این جهاد، ایمان، بصیرت، 
تقــوا و اخلاق مردم، هدف حمله قرار گرفته اســت و 
ویروس های خطرناکی در میان جامعه پراکنده می شود.

رهبر انقلاب اسلامی مهم ترین وظیفه  ائمه  جمعه را 
تبیین حقایق برشمردند و گفتند: ائمه  جمعه به عنوان 
علمای شــهرها و میراث داران انبیاء، باید با استفاده از 
فرصت اجتماعِ نماز جمعه، حقایق را تبیین و روشــن 
کننــد. حضرت آیت ا... خامنــه ای، صحبت رو در رو و 
چهره به چهــره در نماز جمعه را بســیار تاثیرگذارتر و 
مهم تر از ارتباط های غیرحضوری و از طریق وســایل 
ارتباطــی جدید دانســتند و تاکید کردند: ائمه  جمعه 
باید با اســتفاده از این فرصــت مغتنم، در نماز جمعه 
که قلب فرهنگی هر شــهر است، هدایت گری سیاسی 
و فرهنگــی انجــام دهند. ایشــان با تاکیــد بر اینکه 
هدایت گری فرهنگی بنیانی تر از هدایت گری سیاسی 
است، خاطرنشان کردند: یکی از اهداف اصلی دشمنان 

اسلام و ملت ایران، تغییر فرهنگ و اخلاق مردم به ویژه 
سبک زندگی آنان است. رهبر انقلاب اسلامی با اشاره 
به ابعاد مختلف ســبک زندگی اسلامی افزودند: ادب و 
دوری از هتاکــی حتــی در صحبت با مخالفان یکی از 
مســایل مهم در سبک زندگی اسلامی است که تلاش 
زیــادی برای مقید نبودن مردم به ادب انجام می گیرد 
که متاسفانه در برخی موارد هم موفق بوده اند. ایشان، 
عادات و روش های خوب زندگی همچون کتاب خوانی 
را یکی دیگر از ابعاد بسیار مهم سبک زندگی اسلامی 
دانســتند و گفتند: باید مردم و جوان ها را تشــویق به 
کتاب خوانی و نخبگان را تشویق به تولید کتاب کرد و 
شاید بتوان در محل های نماز جمعه در هر شهر، مرکز 
ارایه و نمایش کتاب های خوب و به روز و مطلوب ایجاد 
کرد. حضرت آیت ا... خامنه ای با تاکید بر اینکه یکی از 
مسایل مهم در موضوع نماز جمعه، جذب جامعه  جوان 
کشور است، خاطرنشان کردند: جذب جوانان، فقط با 
گفتار امکان پذیر نیست بلکه جوانان باید از طریق دل 
و فهم، جذب نماز جمعه شــوند. ایشــان سخن متقن 
و مســتدل در مسایل سیاســی و فرهنگی و سخن نو 
را زمینه ســاز جذب جوانان به نماز جمعه دانســتند و 
تاکید کردند: سخن نو، به معنای حرف های بدعت آمیز 
نیســت بلکه سخن نو را باید با فکر و تامل و کاوش در 
مطالب به دســت آورد. رهبر انقلاب اسلامی صمیمت 
و مهربانــی ائمه  جمعــه، دوری از غرور و تظاهر، رفتار 
طلبگــی و پدرانه و دوری از رفتار اداری و رییس مآبانه 
را از دیگر عوامل جذب جوانان به نماز جمعه برشمردند 
و افزودند: در خطبه های نماز جمعه باید آنچه را صحیح 
اســت حتی اگر به مذاق مخاطب خوش نیاید، با زبان 
اســتدلال و منطق و با بیانی گرم، مطرح کرد. حضرت 
آیــت ا... خامنه ای بــا تاکید بر لزوم حفــظ جایگاه و 
شــان امام جمعه از طرف ائمه  جمعه، ستاد مرکزی و 
همچنین مردم، خاطرنشان کردند: اقامه  نماز جمعه در 
جمهوری اسلامی ایران توفیق بزرگی است که باید قدر 
آن دانســته شود و بر همین اساس مطالب خطبه های 

نماز جمعه باید براساس نیازهای روز جامعه باشد.

رهبر انقلاب اسلامی، در بخش دیگری از سخنانشان 
انتخابات را مســاله ای بسیار مهم و نعمتی واقعا بزرگ 
خواندنــد و افزودند: این برکت حقیقی، ناشــی از نگاه 
عمیق و روش امام خمینی رحمه ا... است که بر خلاف 
برخی نظرها، انتخابات را در حکومت اســلامی لازم و 
مردم را صاحب مملکت می دانست و معتقد بود تصمیم 

و انتخاب مردم باید منشا اثر باشد.
حضــرت آیت ا... خامنه ای خاطرنشــان کردند: در 
پرتو این نگاه و تصمیم راهبردیِ امام، مردم همیشــه 
در کنار انقلاب مانده اند چراکه تصمیمات خودشــان 
را در کشــور تاثیرگذار می دانند. رهبر انقلاب اسلامی 
همچنین انتخابات را در بعُد داخلی، موجب احســاس 
استقلال و هویت و تاثیرگذاری ملت و در بعُد منطقه ای 
و جهانــی، مایه  آبرو و اعتبار کشــور و نظام خواندند. 
حضــرت آیت ا... خامنه ای با تاکید بر حضور حداکثری 
ملــت در انتخابات پیش رو گفتند: هرچه حضور مردم 
بیشــتر باشد اســتحکام و اعتبار نظام و کشور بیشتر 
می شود و به همین دلیل همیشه بر حضور هرچه بیشتر 
مردم تاکید کرده ایم و این بار نیز بر این مســاله اصرار 
می ورزیم چراکه نظام متکی بر عواطف، خواســت ها و 
انتخاب مردم است. ایشان با انتقاد از مدعیان نامطمئن 
بودن انتخابات خاطرنشان کردند: برخی انگار به عادت 
و مرض بدی مبتلا شده اند که دائم در نزدیک انتخابات، 
در کوس نامطمئن بــودن نتایج آرا می دمند و نعمت 

بزرگ انتخابات را با این حرف ها خراب می کنند.
حضرت آیت ا... خامنه ای افزودند: البته ممکن است 
در گوشه و کنار تخلفاتی باشد اما تخلفات سازمان یافته 

که نتایج را تغییر دهد، مطلقا وجود ندارد.
رهبــر انقلاب چارچــوب قوانیــن، مراقبت همه  
دســت اندرکاران انتخابات و رعایت مســوولان دولتی 
و غیردولتی در همه  دوره ها را از جمله علل ســلامت 
انتخابات دانستند و افزودند: برخی دولت ها ١8۰درجه 
با هم تفاوت داشــته اند امــا رفتار همه  آن ها در عرصه  
انتخابات درست و انتخابات سالم بوده است و ان شاءا... 
ایــن دوره نیــز چنین خواهــد بود. حضــرت آیت ا... 

خامنه ای سپس به تبیین ابعاد مختلف مفهوم پرمعنای 
حق النــاس در عرصه  انتخابات پرداختند و افزودند: از 
جمله عرصه های رعایت حق مــردم در انتخابات این 
است که اگر کسی صلاحیت داشت او را رد نکنیم و به 
او میدان بدهیم و برعکس اگر کســی چه در انتخابات 
خبرگان و چه مجلس شورای اسلامی، صلاحیت قانونی 
نداشت با اغماض و بی دقتی او را وارد عرصه نکنیم که 

بی توجهی به این دو نکته، ضد حق الناس است.
رهبر انقلاب، آرای ملت را امانت خواندند و افزودند: 
حفظ این امانت از دیگر ابعاد حق الناس اســت. ایشان 
افزودند: همه  کســانی که در اجرا، مراقبت، شمارش، 
جمع بنــدی آرا و اعلام نتایــج دخیل اند باید در حفظ 
آرای ملت کمال امانت را رعایت کنند و اندک تخلفی 
در این مســاله، خیانت در امانت اســت. رهبر انقلاب 
پذیــرش نتایج قانونی انتخابات را از دیگر ابعاد رعایت 
حق الناس برشــمردند و افزودند: وقتی مراکز قانونی، 
نتایــج انتخابات را اعلام و تایید کردند مخالفت با این 
نتایج، ضد حق الناس است. حضرت آیت ا... خامنه ای با 
اشاره به حضور پرشکوه 4۰میلیونی ملت در انتخابات 
سال 88 یادآوری کردند: در آن سال، برخی با حرف های 
منکَر و ناپسند، ادعای تقلب را مطرح کردند و خواستار 
برهم خــوردن نتایج آرا شــدند. ایشــان افزودند: ما با 
آن ها خیلی مماشــات کردیم که جزییات آن طولانی 
اســت، گفتیم بیایید هر تعداد صندوق که می خواهید 
بازشــماری شود اما به توصیه ها اعتنایی نکردند چون 
بنــا نبود که حرف حق را بپذیرند. رهبر انقلاب یادآور 
شدند آن کار و آن ادعا، خسارت های زیادی بر ملت و 
کشــور وارد آورد که تاکنون جبران نشده و نمی دانیم 

قرار است کی جبران شود!
ایشــان در ادامه بــه رعایت حق النــاس در ارایه  
لیســت های انتخاباتــی پرداختند. حضــرت آیت ا... 
خامنــه ای افزودنــد: رعایت حق الناس در پیشــنهاد 
فهرســت ها به معنای این است که مساله  رفیق بازی و 
جناح بــازی را در لیســت های خود دخالت ندهند و با 

معیار شایستگی حقیقی، لیست ها را تهیه کنند.

ایشــان به مردم نیز توصیه کردنــد برای انتخاب 
نامزدهــا به کســانی و مجموعه هایی اعتماد کنید که 
از ســر صفا و صداقت و علاقه مندی به انقلاب لیست 

داده اند، نه از روی مقاصد خاص و گاه فاسد.
رهبر انقلاب ســخنان خود را در جمع ائمه  جمعه 
سراســر کشور، درباره  انتخابات با پرداختن به موضوع 
بسیار مهم و پیچیده  نفوذ ادامه دادند. ایشان خاطرنشان 
کردند: کسانی که به اطلاعات دسترسی دارند می دانند 
که چه دام هایی برای کشــور گسترده شده یا در حال 
گسترده شدن است تا در حصار اراده و تصمیمات ملت 
نفوذ کنند. حضرت آیت ا... خامنه ای با اشاره به ضرورت 
هوشــیاری مردم، تاکید کردند: اگر بر فرض، عنصری 
نفوذی در مجلس خبرگان یا مجلس شــورای اسلامی 
یــا دیگر ارکان نظام وارد شــود مانند موریانه از داخل 

پایه ها را می جود و سست می کند.
رهبر انقــلاب افزودند: در زمینه  نفــوذ باید بدون 
تهمــت زدن و ذکر مصادیــق مُعیّن، در افکار عمومی 
روشــنگری کرد. حضــرت آیت ا... خامنــه ای روزگار 
فوق العاده حســاس کنونی را یادآور شدند و افزودند: 
جبهه  فراگیر دشــمنان انقلاب اسلامی و ملت ایران، 
با انواع توطئه ها، مدام در حال تلاش اســت چراکه از 
گسترش ایده ها و افکار اسلام ناب در مناطق مختلف، 
احساس خطر جدی کرده است. رهبر انقلاب افزودند: 
تفکر اســلام ناب همچون نســیم لطیــف و عطر گل 
منتشــر شده و انســان هایی قوی و کارآمد در مناطق 
مختلف جهان پرورش داده اســت لذا مخالفان اسلام 
برای مقابله با این واقعیت، جمهوری اســلامی را هدف 
بمباران سیاســی تبلیغاتی قرار داده اند. رهبر انقلاب با 
اشــاره به استفاده  بیگانگان از تحریک داخلی، بمباران 
تبلیغاتی و سیاسی، هزینه های مالی، دام های اخلاقی 
و انواع و اقســام روش های دیگر افزودند: همه باید در 
مقابل نفوذ هوشیار باشــیم. حضرت آیت ا... خامنه ای 
در بخش پایانی سخنان شــان طمع ورزی آمریکایی ها 
به انتخابات پیش رو را مورد اشاره قرار دادند و افزودند: 
آمریکایی ها مثل مــا دنبال تحول اند، اما، ما تحولی را 
می خواهیم که فاصله  کشــور و جامعه با اهداف اسلام 
و انقــلاب را کاهش دهد و آن ها دقیقا در نقطه  مقابل 
تحول مورد نظر ملت ایران، دنبالِ دور کردن جامعه از 
اهداف انقلاب و نزدیک کردن ایران به اهداف خودشان 
هستند. رهبر انقلاب اسلامی تاکید کردند: آمریکایی ها 
برای تحقق این هدف به انتخابات چشم طمع دوخته اند 
اما ملت بزرگ و هوشــیار ایران چه در انتخابات و چه 
در مســایل دیگر، مخالف خواست های دشمنان عمل 

می کند و همچون گذشته به دهان آن ها می کوبد.

رهبر معظم انقلاب در دیدار با ائمه جمعه سراسر کشور: 

همه باید در مقابل نفوذ هوشیار باشیم
در انتخابات 88 عده ای بنا نداشتند حرف حق را بپذیرند
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سيد علی خمينی: 
برای حاج حسن آقا دعوتنامه آزمون 

خبرگان ارسال نشده است 
آیات امجد، غروی)عضو جامعه مدرسین(، اعرافی) امام جمعه قم و 
رییس جامعه المصطفی(، نصرا... شاه آبادی)استاد اخلاق و فرزند استاد 
امام خمینی(، بنابی، سعیدی)امام جمعه قم و تولیت حرم حضرت 
معصومه(کسانی بودند که خبرنگار انتخاب به نزدیکانشان دسترسي 
پیدا کرد و همه اعلام کردند که تا پایان وقت اداری دوشنبه هیچ 

دعوت و حتی پیامکی از شورای نگهبان برایشان ارسال نشده است.
امتحان  برای  نفر  بر ٢۶۰  بالغ  نگهبان  اعلام شورای  البته طبق 
دعوت نشده اند. همچنین حجت الاسلام والمسلمین سید علی خمینی،  
خبری مبنی بر اینکه از سوی شورای نگهبان  هیچ دعوتنامه رسمی و یا 
پیامکی برای حضور سیدحسن خمینی ارسال نشده است را تایید کرد.

پورمحمدی:
با حمله به سفارت سعودی، شهادت آیت ا...

نمر تحت الشعاع قرار گرفت 
به گزارش »انتخاب«، مصطفی پورمحمدی وزیر دادگستری اقدام 

وحشیانه عربستان در اعدام شیخ نمر را به شدت محکوم کرد.
وزیر دادگستری با ابراز تاسف از اینکه هر روز شاهد مصیبتی در 
بین امت اسلامی هستیم اظهار داشت: اتفاقات تلخی که با بدترین 
وضع و خبیثانه ترین رفتار غیر انسانی رخ می دهند، بسیار دردناک 
و مایه تاسف امت اسلامی است. وی با اشاره به اعدام شیخ نمر از 
سوی حکومت آل سعود گفت: »این جنایت تلخ و وحشیانه، غیر قابل 
گذشت بوده و خداوند از خون به ناحق ریخته شده مظلوم نمی گذرد و 
این جنایت دامن آنها را خواهد گرفت.« پورمحمدی در این باره افزود: 
کسانی که دست به چنین جنایاتی می زنند نشان داده اند که به دنبال 
اعمال و رفتار ناشایست و ظالمانه بوده و از اسلام بویی نبرده اند و هیچ 
حرمتی برای مسلمانان قائل نیستند. وزیر دادگستری در ادامه ضمن 
ابراز ناخرسندی از اقدام گروه محدودی در حمله به سفارت عربستان 
سعودی در تهران و مشهد گفت: »باید بدانیم که لطف خداوند شامل 
حال ماست و وعده نصرت الهی حتمی است، بنابراین باید صبور بوده 
و در راه خود ثابت قدم باشیم و با فرصت شناسی و موقعیت سنجی 
صحیح، از مسلمین دفاع کنیم؛ نه اینکه با دست زدن به اقدامات بدون 

تفکر و عقلانیت، راه را برای سوء استفاده دشمن هموار کنیم.«
وی همچنین تصریح کرد: »نباید اجازه دهیم که احساسات بر تفکر 
غلبه کند چرا که نتیجه آن حتما به نفع ما نخواهد بود؛ همانطور که در 
حادثه اخیر شاهد بودیم، شهادت آیت ا... نمر تحت الشعاع قرار گرفته 
است.« پورمحمدی در این رابطه اضافه کرد: »با توجه به فرمایشات و 
تذکرات دائمی مقام معظم رهبری درباره نفوذ دشمن، حرکت اخیر 
علیه سفارت کشور عربستان سعودی می تواند توسط عوامل نفوذی 

طراحی و پشتیبانی شده باشد.«

فائزه هاشمی رفسنجانی:
تعداد نمایندگان زن مجلس  کمتر شده است

فائزه هاشمی بر سهمیه 3۰ درصدی زنان در مجلس و لزوم حضور 
بانوان در مدارج دولتی تاکید کرد و گفت: فکر می کنم اختصاص این 
سهمیه تنها راه حل ما است. با وجود اینکه 37 سال از انقلاب می گذرد، 
روز به روز تعداد خانم های حاضر در مجلس کمتر شده که در این راستا 

نمی توانیم بگوییم خانم ها تلاشی نکرده اند.
نماینده دوره پنجم مجلس شورای اسلامی ادامه داد: باید توجه 
داشته باشیم که جامعه با یکسری مشکلات در رابطه با حضور کمتر 
زنان در مجلس و عرصه های مدیریتی  روبه رو است. با این وجود تمامی 
کشورهای دنیا نیز این کار را انجام داده اند، به این صورت که سهمیه ای 
را تعیین می کنند که پیشنهاد ما سهمیه ای حداقل 3۰ درصدی است 

که پس از رسیدن جامعه به تعادل، آن سهمیه برداشته می شود.
وی اظهارکرد: چندی پیش تحقیقی را مطالعه می کردم که بر اساس 
آن حتی کشور سوئد هم این سهمیه را در یک دوره زمانی داشته و 
اختصاص چنین سهمیه ای در واقع موضوعی است که سازمان های 
بین المللی نیز پیشنهاد کرده اند. اختصاص این سهمیه نه تنها در مورد 
انتخابات مجلس، بلکه در پست های کلان مدیریتی مانند انتخاب وزرا، 
کابینه و دیگر پست های مهم مملکتی نیز صدق می کند. به نظر بنده 
اختصاص این سهمیه آخرین راه حلی است که در خلال آن، خانم ها 
بتوانند در مدیریت های کلان جامعه به ویژه مجلس، مشارکت های 

قوی داشته باشند.

چه کسانی از سوی هیات های اجرایی تایید 
صلاحیت شدند؟ 

در  ایلنا  با  در گفت وگوهایی جداگانه  فعالان سیاسی  از  برخی 
رابطه وضعیت تائید یا رد صلاحیت خود از سوی هیات های اجرایی 
خبر دادند. به گزارش خبرنگار ایلنا، اسامی چهره ها و شخصیت های 
یا عدم  تایید  از  ایلنا  با  اصولگرایی که در گفت وگو  و  اصلاح طلب 
تایید خود در هیات های اجرایی خبر دار شده بودند: به این شرح 
است: الیاس حضرتی، جواد اطاعت و ابوالفضل شکوری، محمدجواد 
حق شناس، سیدحسن رسولی، محمدرضا عارف، مهدی نادمی، حجت 
الاسلام منتجب نیا، رهامی و رسولی و حمید عارف تایید صلاحیت 
شده اند. همچنین از شیراز خبر می رسد هیچ چهره شاخصی بین رد 
صلاحیت شده ها نیست و به این ترتیب احتمالا می توان مصطفی 
معین و فریدون عباسی را در میان تایید شده های انتخابات قرار داد. 
هر چند این افراد هنوز این خبر را تایید یا تکذیب نکرده اند. غلامرضا 
انصاری، محسن مهرعلیزاده، سید محمود میرلوحی و مرتضی مبلغ، 
جلال جلالی زاده از دیگر افرادی هستند که نامشان در فهرست افراد 

تایید صلاحیت شده دیده می شود. 
یدا... طاهر نژاد از سوی هیات های اجرایی رد صلاحیت شد وی 
عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران است که از حوزه چالوس ثبت نام 
کرده بود. حمید رسایی از چهره هایی است که خبر رد صلاحیت 
وی شنیده می شود. اما افرادی هم وجود دارند که هنوز تایید یا رد 
صلاحیت شان به آن ها ابلاغ نشده است. افرادی که هنوز به آنها خبر 
داده نشده است. فاطمه هاشمی عضو شورای مرکزی حزب اعتدال و 
توسعه از عدم اطلاع خود نسبت به نظر هیات های اجرایی خبر داد و 
گفت: چیزی تاکنون به من ابلاغ نشده است و از کانال های غیر رسمی 
هم مطلبی در این باره نشنیده ام و پیگیری هم نمی کنم. نصرت ا... 
تاجیک سفیر پیشین کشورمان در اردن گفت که هنوز خبری در 
مورد وضعیت صلاحیتش به وی نداده اند. در مورد وضعیت بررسی 
صلاحیت فیاض زاهد، به گفته خودش، هنوز خبری به او نداده اند. 
احمد غفوری فرد نیز اعلام کرد که هنوز از تائید یا رد صلاحیتش 

بی اطلاع است.

حضرت آیت ا... خامنــه ای رهبر معظم انقلاب 
اســلامی در جلســه  درس خارج فقــه، جنایت 
بزرگ عربستان ســعودی در به شهادت رساندن 
عالم مومن و مظلوم، شــیخ نمر باقــر النمر را به 
 شــدت محکوم کردند و با تاکید بر لزوم احساس 
مسوولیت دنیا در قبال این جنایت و جنایات مشابه 

سعودی در یمن و بحرین، خاطرنشان کردند: بدون 
تردید خون به ناحق ریخته  این شــهید مظلوم به 
سرعت اثر خواهد کرد و دست انتقام الهی گریبان 

سیاستمداران سعودی را خواهد گرفت.
حضرت آیــت ا... خامنه ای گفتنــد: این عالمِ 
مظلوم نه مردم را به حرکت مســلحانه تشــویق 

می کرد و نه به صورت پنهانی اقدام به توطئه کرده 
بود، بلکه تنها کار او، انتقاد علنی و امر به معروف و 
نهی از منکرِ برخاسته از تعصب و غیرت دینی بود.
رهبر معظم انقلاب، شهادت شیخ نمر و ریختن 
به ناحق خون او را خطای سیاســی دولت سعودی 
خواندند و افزودند: خداوند متعال از خون بی گناه 
نمی گذرد و خون به ناحق ریخته، بســیار ســریع 
دامان سیاستمداران و مجریان این رژیم را خواهد 
گرفت. ایشــان با انتقاد شــدید از سکوت مدعیان 
آزادی، دموکراســی و حقوق بشــر و حمایت آنان 
از رژیم ســعودی که خون بی گناه را تنها به خاطر 
انتقاد و اعتــراض به زمین  می ریزد، تاکید کردند: 

جهان اســلام و همه  دنیا باید نسبت به این قضیه 
احساس مسوولیت کنند.

حضرت آیت ا... خامنه ای آزار و شــکنجه  مردم 
بحرین توسط نظامیان سعودی و تخریب مساجد 
و خانه هــای آنــان و همچنین بیــش از ١۰ ماه 
بمباران مردم یمن را نمونه های دیگری از جنایات 
رژیم ســعودی خواندند و تاکید کردند: کسانی که 
صادقانه به سرنوشــت بشریت و سرنوشت حقوق 
بشــر و عدالت علاقه مند هستند، باید این قضایا را 
دنبال کنند و نباید نسبت به این وضعیت بی تفاوت 
باشند. رهبر انقلاب همچنین افزودند: یقینا شهید 
شــیخ نمر مورد تفضل خداوند خواهد بود و بدون 

شــک دست انتقام الهی گریبان ظالمانی را که به 
جــان او تعدی کردنــد خواهد گرفت و این همان 

چیزی است که مایه  تسلی است.

::::::::::::::::::::: | خوبه بدونيد | :::::::::::::::::::::

:::: |سياست| :::: رهبر معظم انقلاب در محکوميت اعدام شهيد آیت ا... نمر:

دست انتقام الهی، گریبان سیاستمداران 
سعودی را خواهد گرفت

آینده ما- مسائل و مشکلات معدن چشمه پودنه 
مدت هاست که نقل محافل کوهبنان است، و گویا قرار 
نیست که این مصائب به این زودی ها به پایان برسد. 
از عدم پرداخــت حقوق پنج ماهه کارگران گرفته تا 
مشکلات بیمه ای  و عدم پاسخ گویی مسوولان معدن 
و وعده هایی که هیچ گاه عملی نشده است. کارگران، 
هر کاری که از دست شان ساخته بوده انجام داده اند. 
تجمع اعتراض آمیز، مراجعه به بخشدار، و شهردار و 
اســتاندار و... و همه این راه ها را پس از ماه ها صبر و 
تحمل پیموده اند. اما اکنون به جای این که معدن و 
شــرکت پاسخگوی آن ها باشند؛ دائما از پاسخ طفره 

می روند.
آیا درخواســت حقوق قانونی برای کارگری که در 
عمق چند صد متری زمین کار می کند توقع زیادی 
است؟ نشریه آینده ما تا کنون به طور مکرر به مسائل 
معدن چشمه پودنه کوهبنان پرداخته است. اما اکنون 
که مســتنداتی مبنی بر عدم صلاحیت گردانندگان 
این معدن در نهم دی ماه ابلاغ شــده و حق کارگران 
بیش از پیش به اثبات رســیده است، چه کسی باید 
پی گیر حقوق کارگرانی باشد که ماه هاست علیرغم 
کار و تلاش، شرمنده همسر و فرزندان خود هستند. 
آیا حال که کارگران مظلوم و زحمت کش شیوه مدارا 
را در پیــش گرفته اند باید این گونه از نجابت آن ها 

سوء استفاده شود؟
آذر ماه گذشــته، دکتــر محمدرضا پور ابراهیمی 
نماینــده مــردم کرمان  و  راور در مجلس شــورای 
اســلامی از تعطیلی 9۰ درصد معادن استان کرمان 
خبر داد. حال پرسشــی که پیش می آید این اســت 
کــه آیا تعطیلی این معادن یک شــبه صورت گرفته 
است؟ قاعدتاً این تعطیلی پروسه ای بوده است که به 
مرور زمان رخ داده است. این تعطیلی از مدت ها قبل 
اتفاق افتاده است؛ تا جایی که بیمه بیکاری بسیاری از 
کارگران معادن هم به اتمام رسیده است. چرا تا کنون 
در این خصوص سکوت شده است. آیا شایسته تر نبود 
که نمایندگان مجلس که برای هر بحث جزئی، وزرا را 
به مجلس احضار می کنند، به قضیه معادن  کوهبنان 
هم که زندگی قشر ضعیف جامعه وابسته به آن است 

نیز می پرداختند؟ 
به هر حال همت مســوولان  شهرستان و استان 
می توانــد جلوی تعطیلی این معدن را بگیرد. معدنی 
که ســوء مدیریت آن را بــه چنین روزی انداخته که 
حتــی از معادن همجوار خود - که کیفیتی پایین تر 
دارند- نیز بغرنج تر است. گلستانی که خود از کارگران 
معدن چشــمه پودنه است و در عین حال، نمایندگی 
٢54 نفر از همکاران خود را نیز بر عهده دارد در گفت 
و گو با آینده ما گفت:»طی بازدیدی که بازرس اداره 
کار از معدن چشمه پودنه کوهبنان داشت، ایشان به 
مواردی از لحاظ ایمنی و بهداشــت ایراد گرفتند و به 
مسوولان معدن مهلت ٢۰ روزه دادند تا نسبت به رفع 
نواقص اقدام کرده و نتیجه را به اداره کار گزارش دهند 
و در غیر این صورت وفق مقررات فصل یازدهم قانون 

کار اقدام قانونی صورت گیرد.«
وی ادامــه داد:» در نامه ای که  مورخ ٢5 آذرماه 
سال جاری به مدیرعامل معدن چشمه پودنه نوشته 
شده و در آن آمده است که جهت رفع نواقص موجود 
اقدام شایسته ای به عمل نیامده، وفق مواد 9١ و 95 
قانون کار جمهوری اســلامی ایران از طریق مراجع 

قضایی نسبت به تعقیب قانونی اقدام گردید.«
  نماینده کارگران چشمه پودنه در ادامه افزود:»به 
دستور دادستان اقدام به تعطیلی قسمت استخراج و 
پیشروی معدن کردند. در صورتی که این قسمت باید 
تعطیل می شــد نه کل کارگاه. طبق قانون اداره کار 
هر گاه یک بازرس به کارگاه رفته و تشــخیص بدهد  
که کارگاه مورد نظر خطر جانی در پی دارد می تواند 
طبــق ماده ١۰5 قانون کار  ابتدا تذکر بدهد و بعد از 
آن با در دست داشتن حکم قضایی، کارگاه مورد نظر 
را  تعطیــل کند. ٢8 آبان ماه این حکم آمد در حالی 

که هنوز دو روز از قرارداد ما باقی مانده بود.« گلستانی 
در خصوص قانون اداره کار اظهار داشــت:»ماده ١۰5 
دو تبصره دارد که در تبصره ٢ آن آمده است کارفرما 

موظف اســت تا زمان تعمیــر کارگاه و تامین ایمنی 
کارگاه دستمزد کارگران را پرداخت نماید. در حضور 
بخشــدار به ما گفته شد که هنوز قراردادتان به اتمام 
نرســیده بوده و به صــورت تعلیق در می آید. به این 
معنی که تجهیزات معدن تعمیر شود. دو سه روز بعد 
از این حکم کار کنند تا قرار داد به اتمام برسد و دوباره 

قرار داد جدید را منعقد کنند.«
نماینده کارگران چشــمه پودنه با اشاره به این که 
تعطیلی تمام کارگاه لزومی نداشته است ادامه داد:» 
در حالــی که باید فقط آن بخش از معدن که ایمنی 

نداشــت تعطیل می شد، آقای مدیرعامل دو سه روز 
بعد از نامه دادستان مبنی بر تعطیلی بخش استخراج و 
پیشروی،  از اصفهان دستور داد که کلّ کارگاه تعطیل 

شــود. اداره کار هم یکــم دی ماه به مدیر عامل نامه 
نوشت که تعطیلی تمام معدن وجاهت قانونی ندارد.« 
جالب این جاست با همه تذکرات و دستورهای قانونی 
از جانب دستگاه های ذی ربط باز هم مسوولان معدن 
چشمه پودنه به قانون تمکین نکردند تا جایی که اداره 
تعاون و امور اجتماعی شهرستان کوهبنان در تاریخ 9 
دی ماه نامه ای خطاب به مهندس حسینی راد معاون 
معدنی ســازمان صنعت، معدن و تجارت استان نامه 
ای به این مضمون نوشت که:»به استحضار می رساند 
شــرکت تکافر سپاهان، بهره بردار معدن زغال سنگ 

چشمه پودنه علیرغم پی گیری مستمر و مهلت های 
مکرر اقدام موثری جهت رفع نواقص اساســی معدن 
انجام نداده اســت... لذا از نظر این اداره شرکت تکافر 
ســپاهان به دلیل ایجاد شرایط نا ایمن برای کارگران 
و عدم رفع نواقص علیرغم مهلت های مکرر و افزایش 
احتمــال بروز حوادث جانی برای کارگران، صلاحیت 
بهره برداری از معدن فوق را ندارد، مســتدعی است 
به اســتناد قانون معادن و ماده 55 آیین نامه اجرایی 
قانون معادن، نسبت به اعمال مقررات مساعدت لازم 
را مبذول فرمایید.« این مسأله نیز بر مشکلات قبلی 
کارگران چشمه پودنه نیز افزوده شده است. مشکلاتی 
که ماه هاســت کارگران چشمه پودنه کوهبنان با آن 

دست و پنجه نرم می کنند. 
گلســتانی از حقوق عقب مانده کارگران چشمه 
پودنه هــم گلایه دارد و بی اعتبــاری دفترچه های 
بیمه کارگران این معدن را از دیگر مصائب این قشــر 
زحمتکــش عنوان می کند:»چرا دفتر چه های بیمه 

ما مُهر دارد اما اعتبار ندارد؟ 
قانــون کار مــی گوید زمانی که کارگــر از بیمه 
بیکاری هم اســتفاده می کند باید بتواند از دفترچه 

بیمه درمانی استفاده کند. 
اما یکی از کارگران چشــمه پودنه به بیمارستان 
مراجعــه کرده و به او گفته اند که دفترچه ات اعتبار 
ندارد و باید یک میلیون تومان بپردازی. حال کارگری 
که ماه ها حقوق نگرفته، یک میلیون تومان را از کجا 

بیاورد؟«
وی در پایــان از بخشــدار طغرلجــرد، فرماندار 
کوهبنان و پاریزی)بازرس استانداری( هم تشکر می 
کند و امیدوار است که آن ها بتوانند در جهت احقاق 

حقوق کارگران چشمه پودنه کاری انجام دهند.

تعطیلی چشمه پودنه؟!
مسوولان محترم! همت شما جلوی تعطیلی معدن را خواهد گرفت

پروین میرزاحســینی - آینده ما: استاندار 
کرمان در بازدید از سازمان صنعت، معدن و تجارت 
اســتان کرمان با اشاره به اکتشافات جدید در حوزه 
معادن استان، گفت: با کشف ظرفیت های جدید در 
حوزه معادن، میزان کشــفیات ٢3 درصد افزایش 
یافته اســت. علیرضا رزم حسینی تصریح کرد: آزاد 
ســازی مناطق حبس شــده در حــوزه معدن به 
کشــفیات جدید کمک کرد و طی ۶ ماهه نخست 
ســال جاری کارهای خوبی در حوزه معادن صورت 
گرفت که راه اندازی معدن خمرود بعد از 3٢ ســال 

یکی از این موارد بود. 
به گزارش آینده ما، وی با بیان اینکه بخش عمده 
فعالیت های استان معدنی است، افزود: باید صنایع 
وابســته معدنی نیز توسعه پیدا کند زیرا تمرکز بر 
حوزه معادن برای استان بسیار حائز اهمیت است. 

رزم حســینی بیان کرد: سرمایه گذاران داخلی و 
خارجــی علاقه مند به حضور در پروژه های صنعتی 
و فعالیت هــای معدنی اســتان کرمان شناســایی 
شــده اند و برنامه ریزی هــای خوبی در دولت تدبیر 
و امید برای اســتفاده از ظرفیت های معدنی استان 
کرمان صــورت گرفته اســت. مقام عالی دولت در 
استان کرمان با تاکید بر اینکه باید استانی صنعتی 
بشــویم، خاطرنشان ساخت: با توجه به کمبود آب 
در استان باید در حوزه صنعت، فرصت های جدیدی 
را خصوصا در انرژی های نو ایجاد و ســرمایه گذاری 

نماییم. 
وی در ادامه با اشــاره بــه حوزه بازرگانی گفت: 
امیدواریــم در حوزه بازرگانی کارها به مردم واگذار 
شــود و کسی نباشد که به سازمان صنعت و معدن 
مراجعــه نماید و بروکراســی اداری آن ها را معطل 
کند. اســاس دولــت الکترونیک این بــود که کار 

مردم در حوزه اقتصادی تسهیل شود. رزم حسینی 
شناســایی ١۶۰۰ بنــگاه اقتصــادی راکد را خوب 
ارزیابــی کرد و افــزود: این بنگا ه ها ســرمایه هایی 
هســتند که خوابیده اند حالا که شناسایی شده اند 
باید از صاحبان آن ها دعوت شود تا اگر به راه اندازی 
مجدد بنگاه تمایل دارند حمایت شــوند و اگر توان 
ادامه ندارند بنگاه را به ســرمایه گذار دیگری واگذار 
نماید. وی با بیان اینکه سرمایه گذاری صورت گرفته 
به دلایل مختلف و ســکته های اقتصادی زمین گیر 
شده اند اما باید مجددا احیا شوند، گفت: واحدهای 
نیمه فعال نیز باید مورد بررسی قرار گیرند تا بتوان 

آن ها را فعال کرد. 
اســتاندار کرمان با بیان اینکه برداشــته شدن 
تحریم ها جهش اقتصادی خوبی را به دنبال خواهد 
داشت، تصریح کرد: شــرایط کنونی اقتصاد کشور 
متاثر از سیاست های اقتصادی گذشته است که باید 
بــا تحمل و تدبیر آن ها را اصلاح نماییم تا آســیب 

کمتری به مردم برسد. 

پسته در صدر کالاهای صادراتی
در این نشست معاون بازرگانی سازمان صنعت، 
معدن و تجارت نیز با اشاره به صادرات صورت گرفته 
طی ســالجاری، گفت: وضعیت تجارت خارجی در 
۶ ماهه نخســت ســال نگران کننده بود اما در آذر 
ماه شاهد جهش قابل توجهی در این زمینه بودیم. 
مصطفی زریســفی تصریــح کــرد: در آذرماه 
ســالجاری، ٢8۰ میلیون دلار کالا صادر شــده که 
نسبت به سال گذشته 94 درصد رشد داشته است. 
وی پســته را در صدر کالاهای صادراتی عنوان 
کرد و افزود: ســال گذشته صادرات صنعت و معدن 
8 درصد بود که امسال تاکنون به ١3 درصد رسیده 

و 5 درصد رشــد داشته اســت ضمن اینکه عمده 
صادرات ما مربوط به پایان سال می باشد. زریسفی 
خاطرنشان ساخت: استان کرمان در حیطه صادرات 
بــدون در نظر گرفتن صادرات میعانات گازی رتبه 
سوم را دارد. وی در ادامه با اشاره به جایگاه اصناف 
و نقش آفرینی آن هــا در تولید، از فعالیت ١9 اتاق 
اصناف در اســتان خبــر داد و گفت: 385 اتحادیه 
و ۶5 هزار واحد صنفی فعال در اســتان مشــغول 
فعالیت می باشند که میزان اشتغال آن ها ١95 هزار 
نفر اســت. معاون بازرگانی سازمان صنعت، معدن 
و تجارت اســتان کرمان خاطرنشان ساخت: سال 
گذشته، سهم اصناف کرمان در تولید ناخالص ملی 

٢/4 میلیارد دلار بوده است. 
وی همچنین با بیان اینکه بســیاری از استان ها 
دارای شــهرک های صنفی می باشند، اظهارداشت: 
اگر در شهرک های صنعتی به صنوف آلاینده زمین 
بدهند این اصناف به خارج از شهر منتقل می شوند 
و خودشــان نیز اعلام آمادگی کرده اند اما متاسفانه 

زمین گران است و توان خرید زمین را ندارند. 
زریســفی از تعییــن میزان تورم در اســتان با 
استفاده از شاخص قیمت گذاری خبر داد و تصریح 
کرد:  بر این اساس میانگین استان در دی ماه جاری 

٢/9 است. 

استخراج سالانه 60 میلیون تن 
مواد معدنی

معاون معدنی ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
نیز با بیان اینکه ســالانه ۶۰ میلیون تن انواع مواد 
معدنی در اســتان استخراج می شــود، گفت: این 
میزان ٢١ درصد مواد معدنی کل کشــور را به خود 

اختصاص داده اســت. مهدی حسینی نژاد تصریح 
کرد: ذخایر اســتان برابر با 4/7 میلیارد تن اســت 
کــه ١/7 میلیارد تن آهــن، ٢/١ میلیارد تن مس، 
١3۰ میلیون تن زغال و ١٢۰ میلیون تن کرومیت 
می باشــد. وی تعداد پروانه های اکتشاف استان در 
بخش معادن را 7۶۰ فقره عنوان کرد و افزود: تعداد 
پرونده های بهره برداری نیز 3۶١ فقره با 4/7 میلیارد 

تن ذخیره می باشد. 
حسینی نژاد خاطرنشــان ساخت: ذخایر کشف 
شــده استان طی ٢ ســال اخیر ٢3 درصد افزایش 
یافتــه که عمدتا مــس هســتند. وی از واگذاری 
9 پهنــه به مســاحت ١4 هزار کیلومتــر مربع به 
شــرکت های توانمند با هــدف افزایش ذخایر خبر 
داد و گفت: مجموعا نزدیک به 7۰۰ میلیارد تومان 
ســرمایه گذاری در این زمینه صورت گرفته است. 
معاون معدنی ســازمان صنعــت، معدن و تجارت 

اســتان کرمان همچنین با اشــاره بــه واگذاری و 
فعال ســازی معدن زغالسنگ خمرود اظهارداشت: 
این معدن با ذخیره 38 میلیون تن به ارزش تقریبی 
4٢۰۰ میلیارد تومان توسط شرکت میدکو در حال 

آماده سازی برای استخراج می باشد.
حوادث معادن کاهش یافته است

رییس ســازمان نظام مهندســی معدن استان 
کرمان نیز گفت: بازرســی های معدنی این سازمان 
موجــب کاهش حوادث حوزه معادن به ویژه معادن 

زغال سنگ شده است.
منوچهر رخ با بیان اینکه طی دو ســال گذشته 
9٢۰ مورد بازرســی از معادن استان کرمان انجام 
شده است، افزود: در دو سال گذشته تعداد حوادث 
و اتفاقات نسبت به مدت مشابه سال های قبل از آن، 

روند کاهشی بسیار خوبی داشته است.

استاندار کرمان:

شرایط کنونی اقتصاد کشور متاثر از سیاست های اقتصادی گذشته است

امام جمعه زرند در خطبه  اول نماز عبادی سیاســی هفته 
گذشته این شهر با اشاره به بشارت انبیاءالهی به نبوت پیامبر 
اعظم)ص( اظهارداشت: خدای متعال ١٢4 هزار پیامبر برای 
هدایت و کمال انسان برگزیده است و هر یک از پیامبران در 

زمان و شرایط خاص خود به هدایت جامعه اقدام نمودند. 
حجت الاسلام والمسلمین ابراهیمی با استناد به آیات قرآن 
کریم گفت: جایگاه و منزلت پیامبران با یکدیگر تفاوت دارد 
و لذا پیامبر بزرگ اســلام حضرت محمد)ص( آخرین پیامبر 
اولوالعزم و خاتم پیامبران الهی، والاترین منزلت و مقام را دارا 
است همان گونه که قرآن مجید معجزه جاوید آن حضرت نیز 
برترین کتاب برای هدایت و کمال انســان است. امام جمعه 
زرند در خطبه دوم ضمن تشــکر از حضور مردم در مراســم 
گرامیداشت حماسه 9 دی، روز تجدید میثاق امت با ولایت و 
رهبری، به آیه شریفه »واعتصموا بحبل الله جمیعا و لا تفرقوا« 
اشاره کرد و خاطرنشان ساخت: مصداق بارز ریسمان الهی در 

عصر غیبت رهبری ولی فقیه جامع الشرایط است. 
وی در پاسخ به افرادی که می گویند اگر مردم ولی فقیه را 
قبول نداشته باشند دیگر ولایت او شرعی نیست، گفت: مردم 

عصر حضرت علی)ع( نیز آن حضرت را نپذیرفتند و چون آن 
حضرت از ناحیه خدا منصوب شده است،  هیچ گاه هیچ کس 
در امامت و ولایت آن حضرت شــک و تردید ندارد، لذا چون 
ولایــت ولی فقیه در عصر غیبت نیز همچون امامت از ناحیه 
خداست و مشروعیت آن هیچ گاه وابسته به قبول یا عدم قبول 

مردم نیست، جایگاه آن دچار تزلزل نخواهد شد. 
ابراهیمی با اشــاره به فتنه سال 88 خطاب به سران فتنه 
اظهارداشت: اگر خدایی ناکرده استکبار جهانی در فتنه سال 
88 به خواسته های خود می رسید قطعا همان گونه که صدام 
و حســنی مبارک را که خود گماشته بودند نابود کرد شما را 

هم نابود می کرد. 
وی به دوران پسا برجام نیز اشاره کرد و گفت: اخیرا آمریکا 
تحریم های جدیدی علیه ایران تصویب کرد و نشــان داد که 

دشمنی آن ها با ایران همچنان ادامه دارد. 
امام جمعه زرند در پایان خاطرنشان کرد: کشورهایی مثل 
ترکیه و عربستان با اینکه با آمریکا رابطه دارند چه پیشرفتی 
داشته اند بنابراین تنها راه پیروزی توجه به توانایی های داخلی 
و اجرای دقیق دستور رهبری مبنی بر اقتصاد مقاومتی است.

به منظور تسریع در امور انتخابات و هماهنگی بیشتر مسوولین 
تعیین  منظور  به  زرند  شهرستان  اجرایی  هیات  نشست  اجرایی، 
محل های اخذ رای با حضور فرماندار و رییس حوزه انتخابیه زرند 
و کوهبنان، اعضا هیات اجرایی و هیات بازرسی انتخابات در محل 

فرمانداری زرند تشکیل شد.
فرماندار زرند در ابتدای این نشست گفت: بعد از انتخاب اعضای 
اصلی و علی البدل و تشکیل هیات اجرایی و هیات اجرایي حوزه هاي 
فرعي موظفیم  نسبت به تعیین تعداد و استقرار شعب ثبت نام و اخذ 

راي اقدام نموده و مراتب را به وزارت کشور ارسال نماییم.
حبیب ا... خنجری با اعلام اینکه در شهرستان زرند بیش از ١٢١ 
شعبه اخذ رای ثابت و سیار در نظر گرفته شده است، افزود: در حوزه 
اصلی بخش مرکزی 7١  صندوق اخذ رای به صورت ثابت و ٢8 
صندوق به صورت سیار و در حوزه فرعی بخش یزدان آباد ١4 صندوق 
ثابت و 8 صندوق به صورت سیار به کار اخذ رای از همشهریان 
و  آموزشي  از مراکز  استفاده  اینکه  اعلام  با  پرداخت. وي  خواهند 
مساجد براي تعیین محل اخذ راي در اولویت مي باشند، گفت: تعیین 
محل اخذ راي طبق قانون از اختیارات هیات اجرایي است و در تعیین 
مکان و تعداد شعب اخذ راي پیش بیني لازم براي تسهیل در اخذ 
آراي مردم در نظر گرفته مي شود.  رییس ستاد انتخابات شهرستان 

زرند خواستار در نظر گرفتن همه مکان ها در خصوص اخذ رای شد و 
تصریح کرد: باید تدابیر لازم جهت اخذ آرا در بیمارستان ها،  ندامتگاه 
مرکزي و سایر دستگاه ها، که در ساعات برگزاري انتخابات فعال و 
امکان حضور در شعب ثابت را ندارند، مدنظر گرفته شود. در این 
جلسه، هیات اجرایي شهرستان زرند با بررسي گزارش هیات اجرایي 
بخش ها،  پیشنهاد اعضاي هیات اجرایي و سایر ملاحظات در خصوص 
وضعیت شعب اخذ راي در آخرین انتخابات برگزار شده شعبه اخذ 

راي را مشخص و به تایید و تصویب رساندند.

خطيب جمعه زرند:
مشروعیت ولی فقیه همچون امامت معصومین 

از ناحیه خداوند است
تعداد و مکان استقرار صندوق های اخذ رای در زرند 

و یزدان آباد مشخص شدند 
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::::: |جامعه| :::::
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تقدیر رانندگان از آینده ما
جمعی از رانندگان حمل زغال کک به اصفهان: 

تلاش های  آینده ما،  نشریه  مسوول  مدیر  از  تشکر  با 
از  رانندگان  مطالبات  پیگیری  در  حضرتعالی  مجدانه 
کارخانه ذوب آهن اصفهان و رساندن مشکلات ما به گوش 
مسوولین مربوطه باعث شد سهمی از مطالبات ما پرداخت 
گردد. امید است دوستان به وعده خود عمل کرده و تا پایان 
بهمن ماه کلیه مطالبات را پرداخت نمایند. ضمن تشکر 
فراوان، موفقیت روزافزون شما را در جهت رفع مشکلات 

مردم از خداوند متعال خواستاریم.        
پراید صفر بدون ضبط صوت

خودروی  نباشید.  خسته  و  سلام  با   :913  ...  7127
پراید که به اعتقاد همه تاکنون حتی ترمز و بدنه خوبی هم 
نداشته و قیمتش ناگهان از 8 میلیون به بیش از ٢۰ میلیون 
رسید حالا حتی یک ضبط صوت هم ندارد. آیا یک پراید٢۰ 

میلیونی نباید لااقل یک ضبط صوت داشته باشد؟ 
منتظر جواب مسوولین هستیم

آینده ما  هفته نامه  پیگیری های  از  محمدی:  ف- 
تشکر  و  تقدیر  زرندی  باردار  مادر  پرونده مرگ  پیرامون 

می نماییم و منتظر جواب مسوولین هستیم.
سهم ما از صنعت فقط آلایندگی است؟

3542 ... 913: از کارکنان شرکت قطران شنیدم که 
شرکت می خواهد حدود 3۰۰ قطعه زمین برای کارمندان 
که  امیدواریم  کند.  خریداری  کرمان  در  هم  آن  شرکت، 
این  برکت  با  وجود  از  زرند  سهم  ظاهرا  اما  باشد  شایعه 
کارخانه ها فقط آلایندگی است و قرار نیست باعث رشد شهر 

شود. امیدوارم مسوولین شرکت اطلاع رسانی کنند. 
لزوم احداث پارک بانوان

راهبردی  شورای  بانوان  کمیته  اعضای  از  جمعی 
اصلاح طلبان ولایتمدار: از شهردار محترم زرند خواهش 
می کنیم برای احداث پارک بانوان در این شهر اقدام نمایند. 
وجود یک پارک برای بانوان که فضایی امن را برای این قشر 
از جامعه ایجاد نماید یکی از نیازهای بحق بانوان زرندی است 
و مطمئنا نشاط و شادابی بانوان و مادران، آرامش و نشاط را 
به درون خانواده انتقال خواهد داد و شاهد جامعه ای پویاتر 

خواهیم بود. با تشکر.

:::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::::
زرند 33421181  کرمان: 32254033

پيامک 10009121536821

مدیر راهداری اداره  کل راه و شهرسازی استان 
کرمان اظهارداشت: 45۰ نفر در قالب 3٢ اکیپ 
راهداری با 4۰۰ خودروی سنگین، نیمه سنگین و 
سبک، کار راهداری زمستانی در جاده های استان را 
انجام می دهند و از ابتدای آذرماه تاکنون با پاشیدن 
١٢۰۰ مترمکعب شن و نمک در محورهای برف گیر 

استان، از بسته شدن جاده ها جلوگیری کرده اند.

به گزارش ایسنا، عطاا... منوچهری در خصوص 
طرح راهداری زمستانی گفت: امسال با توجه به 
شروع زودرس فصل سرما، طرح راهداری زمستانی 
با به خدمت گرفتن 45۰ نفر در قالب 3٢ اکیپ 
سنگین،  خودروی   4۰۰ به   مجهز  و  راهداری 
نیمه سنگین و سبک، در استان کرمان از ابتدای آذر 
شروع شده و طبق برنامه این طرح تا ١5 فروردین 

درخصوص  وی  خواهد داشت.  ادامه  آینده  سال 
گردنه ها و جاده های برف گیر استان افزود: استان 
کرمان به دلیل تنوع آب و هوایی دارای جاده ها و 
گردنه های برف گیر زیادی است و بارش برف در این 
گردنه ها به حدی است که گاه ارتفاع برف به یک 
متر می رسد. مدیر راهداری استان کرمان با اشاره 
به وجود ٢٢ گردنه برف گیر در استان، اظهارکرد: 
مهم ترین این گردنه ها شامل جوزم در مسیر یزد - 
انار - شهربابک، سینه جوانان در جاده کرمان - بم، 
دهبکری در مسیر بم - جیرفت، خراسانی در مسیر 
کرمان - راور، ده علیرضا در محور کرمان - زرند، 
سیرچ در جاده کرمان - شهداد، کفنویه در محور 

و خانه سرخ در مسیر  پنج  بافت، کوه   - کرمان 
کرمان - سیرجان، خانه کوه، قنات سیر و سنگ 
صیاد در جاده کرمان - بردسیر و گردنه ا...اکبر در 

جاده کوهبنان - راور می باشد.
برف گیر  جاده های  خصوص  در  منوچهری 
مشترک با استان های مجاور نیز گفت: با هیچ یک از 
استان های مجاور، جاده مشترک برف گیر نداریم و 
تنها با اداره کل جنوب کرمان 3 جاده بم - جیرفت، 
برف گیر  راین - جیرفت که  و  کرمان - جیرفت 
است، به طور مشترک طرح راهداری زمستانی در 
استان کرمان  راهداری  اجرا می شود. مدیر  آن ها 
اداره  کل  دو  این  بین  راهداری  هماهنگی  افزود: 

کاملا برقرار است چه آن ها نیاز به کمک داشته 
یاری یکدیگر  به  لزوم  باشند و چه ما، در مواقع 

می رویم.

مدیر راهداری استان کرمان خبر داد:

 وجود ۲۲ گردنه برف گیر در استان کرمان 

مدیر کل بازرســی اســتانداری کرمان در بازدید از کشتارگاه 
زرند ضمن تقدیر از فعالیت های انجام گرفته در ســاختمان این 
کشتارگاه گفت: هر چند فعالیت های خوبی در این مجموعه انجام 

گرفته اما این وضعیت هنوز قابل قبول نمی باشد.
محمد باژیان جداسازی کشتار دام سبک و سنگین از یکدیگر 
و خرید لوازم کشــتار ســنگین را از اقدامات خوب در مجموعه 
کشــتارگاه دانست، تصریح کرد: رعایت کلیه ضوابط بهداشتی و 

نظارتی در تمامی مراحل کشتار باید با دقت مد نظر قرار گیرد.
وی در ادامه تصریح کرد: حفظ و صیانت از ســلامت جسمی 
جامعه بر عهده مســوولین شهرســتان می باشــد و مــا در برابر 
سلامت مردم تکلیف داریم و همه باید در این راه همراه و همیار 
با شــهرداری و فرمانداری باشــند. مدیر کل بازرسی استانداری 
وضعیت حال کشتارگاه زرند را نسبت به قبل بسیار امیدوارکننده 
دانست و گفت: رنگ آمیزی ستون های جداکننده در کشتارگاه و 
دیوارهــای این مجموعه باید در کوتا ه ترین زمان ممکن به انجام 

برسد.
وی بــا بیان اینکه در این مجموعه هنوز کاســتی هایی وجود 
دارد افزود: ســاخت ســکوهای جداگانه در کشــتارگاه، ساخت 
اتاقک مخصوص تخلیه احشــام داخلــی، تنظیف محیط داخلی 
و لباس های ســلاخان، عدم پوســت کنی دام های سبک بر روی 
زمین و کنترل و نظارت بیشتر بر ذبح در بهبود کیفیت وضعیت 

کشتارگاه بسیار موثر است.
فرماندار زرند نیز در این دیدار خواســتار همکاری استانداری 
برای ساخت مجموعه کشتار سنگین شد و گفت: ساخت یک سوله 
مجزا در راستای کشتار سنگین می تواند بسیاری از مشکلات این 
بخش را مرتفع نماید. خنجری ضمن تقدیر از فعالیت های شهردار 
و معاونت خدمات شهری گفت: وضعیت فعلی کشتارگاه نسبت به 
گذشته بسیار پیشرفت داشته است اما هنوز قابل قبول نمی باشد 
و سعی داریم با جذب سرمایه گذار و ارایه راهکارهای مناسب این 

وضعیت را تبدیل به احسن نماییم.

مدیر عامل شــرکت توزیــع نیروی برق 
شــمال اســتان کرمان گفــت: تفاهم نامه  
همکاری علمی و پژوهشــی بین دانشــگاه 
تحصیــلات تکمیلــی کرمان و شــرکت 
توزیع نیروی برق شــمال استان کرمان به 
مدت چهار ســال دیگر تمدید شد. محمود 
شــهبا ضمن اشاره به اهمیت همکاری های 
آموزشــی،  تحقیقاتــی و فــن آوری مراکز 
صنعتی و دانشگاهی گفت: این تفاهم نامه به  
منظور استفاده  بهینه از ظرفیت های موجود 

علمی و پژوهشی در زمینه های انرژی های نو، بازدید از آزمایشگاه ها 
و واحدهای علمی و پژوهشــی طرفین، انجام مشاوره و تبادل نظر 
درباره  اولویت های تحقیقاتی و ســایر همکاری ها در رابطه با تالیف 
کتب و نشریات علمی و پژوهشی بین دانشگاه تحصیلات تکمیلی، 
صنعتی و فن آوری پیشــرفته و شــرکت توزیع نیروی برق شمال 

استان کرمان منعقد شده است. شهبا درباره  
زمینه های همــکاری گفت: اخیرا زمینه های 
ســاخت نیروگاه های خورشــیدی در سطح 
اســتان از جملــه حد فاصل ماهــان و راین 
فراهم شده که به  منظور توسعه و ساخت این 
نیروگاه ها و همچنین ایجاد زمینه های علمی 
و تحقیقاتی در این رابطه، نیازمند همکاری در 
ساخت آزمایشگاه مرجع با دانشگاه تحصیلات 
تکمیلی، صنعتی و فن آوری پیشرفته  کرمان 
هستیم. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
شمال استان کرمان به راه اندازی تالار گفت وگو در این شرکت نیز 
اشــاره کرد و گفت: راه اندازی تالار گفت وگو، فرصت مناسبی است 
تــا دیدگاه ها و نظرات افراد از دو گروه محققان و افرادی که درگیر 
مســایل فنی هســتند، دریافت شود و از ماحصل این تعامل، نتایج 

کاربردی و مفیدی استخراج و مورد بهره برداری قرار گیرد.

مدیر کل بازرسی استانداری در بازدید از کشتارگاه زرند:

وضعیت کشتارگاه هنوز قابل قبول نیست
بين دانشگاه تحصيلات تکميلی و شرکت توزیع نيروی برق شمال؛

تفاهم نامه  همکاری های علمی و پژوهشی تمدید شد

پروین میرزاحسینی- آینده ما: با گذشت 
و  معدن جو  شرکت  تعطیلی  از  ماه   ١۰ از  بیش 
تحت  معادن  شرکت،  این  کارگر   7۰۰ بیکاری 
اختیار شرکت معدن جو هنوز بازگشایی نشده اند 
و این در حالی است که مدت زمان پرداخت بیمه 

بیکاری کارگران نیز رو به اتمام است.
معادن  عدیده  مشکلات  اخیر  سال های  طی 
به  را  معادن  این  از  عظیمی  بخش  زغال سنگ، 
تعطیلی کشانده و کارگران زیادی را که سال های 
طولانی در دل زمین به کار مشغول بودند را به 

راحتی خانه نشین کرده است.
افُت قیمت زغال و انبوه بدهی های شرکت های 
به  خصوصی سازی  فرایند  در  که  زغال سنگ 
بخش های غیردولتی واگذار شده بود، سبب شد 
تا کارفرمایان به دلیل و یا بهانه عدم توانایی در 
نبودن  صرفه  به  مقرون  با  و  هزینه ها  پرداخت 
با  و  بزنند  را  کار  قید  راحتی  به  زغال  استخراج 
کارگران  از  انبوهی  شرکت،  کردن  اعلام  تعطیل 
بیکاری که با گذشت سال ها، پیشه ای جز کارگری 
جامعه ای  روانه  را  بودند  فرانگرفته  را  معادن  در 
سازند که نرخ بیکاری آن از حد استاندارد بسیار 

بالاتر بود.
هرچند مسوولان مختلف شهر و استان در این 
مدت از پیگیری مسایل و مشکلات صنعت زغال 
دم زدند؛ اما به نظر می رسد در شرایط کنونی و با 
توجه به نزدیک شدن به زمان برگزاری انتخابات 
مجلس، این نگرانی رنگ و بوی تازه ای گرفته و باید 
امیدوار بود که این دغدغه انتخاباتی بتواند گره از 

مشکل کارگران معادن بگشاید!.

پیش بینی می شود معادن 
زغال سنگ دیگر نیز تعطیل شوند

سازمان  معدنی  صنایع  و  معادن  امور  معاون 
صنعت، معدن و تجارت استان کرمان در گفت وگو 
زیادی در  پیگیری های  اینکه  بیان  با  ما  آینده  با 
خصوص معادن حتکن و داربیدخون صورت گرفته 
است، گفت: به طور خاص استاندار و نمایندگان 
مجلس به این بحث ورود کردند و در همین رابطه 
هفته گذشته جلسه ای با مدیرعامل صندوق تامین 

اجتماعی داشتیم. 
مهدی حسینی نژاد تصریح کرد: زغال سنگ ما 
توسط شرکت ذوب آهن اصفهان خریداری می شود 

و این شرکت زیرمجموعه سازمان تامین اجتماعی 
شده است. 

و  معدن جو  شرکت  شرایط  به  اشاره  با  وی 
استخراج زغال سنگ توسط این شرکت از معدن 
حتکن اظهارداشت: متاسفانه این معدن با توجه به 
شرایط استخراجی که دارد، قیمت تمام شده زغال 
استخراجی آن نسبت به دیگر معادن بالاتر  است. 
 ١5 افزایش  مصوبه  به  اشاره  با  حسینی نژاد 
زغال،  کمیته  توسط  زغال سنگ  قیمت  درصدی 
افزود: متاسفانه این مصوبه به فاز اجرایی نرسید و 
اگر این افزایش اتفاق بیفتد امکان اینکه بتوانیم در 
سال جاری معدن حتکن را فعال کنیم وجود دارد. 
وی تصریح کرد: حتی پیش بینی این است که 
معادن زغال سنگ دیگر نیز تا پایان سال تعطیل 

شوند. 
معاون معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
این  در  زیادی  جلسات  داد:  ادامه  کرمان  استان 
مدیرعامل  با  نشست  در  و  شده  برگزار  رابطه 
صندوق تامین اجتماعی قرار شد کمیته ای با حضور 
مدیرعامل شستا، قائم مقام صندوق بازنشستگی 
اصفهان  ذوب آهن  عامل  مدیر  میرصادقی  فولاد، 
مشکلات  و  مسایل  تا  شود  تشکیل  استاندار  و 
این بخش رصد گردد که امیدواریم ماحصل این 
به  زغال سنگ  معادن  برای  خوبی  نتایج  نشست 

خصوص معدن حتکن داشته باشد.

فعالیت 7 هزار کارگر در حوزه زغال
معاون معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
در  مشکلات  بروز  دلایل  از  یکی  کرمان  استان 
این صنعت عنوان  بالای  صنعت زغال را اشتغال 
کرد و گفت: اشتغال در زغال سنگ نسبت به معادن 
بالاتر  جهانی  شاخص های  به  نسبت  نیز  و  دیگر 
است. کار استخراج زغال به صورت نسبی صورت 
می گیرد و حضور 7 هزار کارگر در این حوزه، قیمت 

تمام شده زغال استخراجی را افزایش می دهد.
حسینی نژاد یکی دیگر از دلایل مشکلات حوزه 
زغال را بدهی های بیمه ای و مالیاتی شرکت های 
زغال سنگ دانست و افزود: عدم پرداخت مطالبات 
شرکت های زغال سنگ از سوی ذوب آهن اصفهان 
و شرکت تهیه و تولید، سبب شده تا این شرکت ها 
توان پرداخت بدهی مالیاتی و تامین اجتماعی خود 
این  به  منجر  پرداخت،  عدم  و  باشند  نداشته  را 
گردیده که به بدهی ها، جریمه تعلق گیرد و در 

نتیجه میزان بدهی افزایش یابد.
بحث 4 درصد  مساله هم  داد: یک  ادامه  وی 
مشاغل سخت و زیان آور است که در حال پیگیری 
می باشد و در جلسه هفته گذشته نیز مطرح شد و 
باید برای آن راهکار پیدا شود. قرار شد نمایندگان 
مجلس نیز این مطلب را پیگیری کنند تا جایگاه 

قانونی برای آن پیدا کنیم. 
خبرنگار آینده ما سوال کرد آیا افزایش قیمت 
زغال می تواند سایر مسایل و مشکلات را پوشش 
داده و مرتفع نماید که حسینی نژاد پاسخ داد: قطعا 
اگر این افزایش اتفاق افتاده و پرداخت شده بود، 
بدهی های بیمه ای و مالیاتی و جریمه های آن ها 
روند  بر  زیادی  تاثیر  و  نمی کرد  پیدا  افزایش  نیز 

فعالیت معادن می گذاشت. 

مشکلات زغال سنگ یک شبه هم 
قابل حل نیست

معاون معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
پرداخت  که  این  بر  مبنی  ما  سوال  به  پاسخ  در 
بیمه بیکاری به کارگران تا چند وقت دیگر قطع 
خواهد  برابر  چندین  آن ها  مشکلات  و  می شود 
اندیشیده اید؟  مساله  این  برای  راهکاری  چه  شد 
گفت مشکلات زغال سنگ یکی دو تا نیست و یک 
شبه هم قابل حل نمی باشد، خاطرنشان ساخت: 

معدنی  مواد  و  زغال سنگ  قیمت  در حال حاضر 
سال ٢۰١8  تا  می شود  پیش بینی  و  داشته  افت 
این  همه  داد:  ادامه  وی  باشد.  نداشته  افزایش 
موارد، مشکلات معادن زغال را چندین برابر کرده 
است؛ اما با توجه به اینکه نیاز صنایع فرآوری به 
زغال سنگ خام در استان حدود 4/5 میلیون تن 

می باشد باید این صنعت را حفظ کنیم. 
قانون،  استناد  به  کرد:  تصریح  حسینی نژاد 
اگر معدنی بیش از یک سال تعطیل باشد سلب 
صلاحیت می شود و از طریق مزایده به بهره بردار 
دیگر واگذار می گردد؛ اما این پاک کردن صورت 
مساله است چون مشکلات باید ریشه ای حل شود. 
وی افزود: به همین دلیل وزارت صنعت، معدن 
و تجارت زمان تعطیلی معادن را از یک سال به 
سه سال افزایش داده و به تناسب آن نیز به دنبال 
پرداخت بیمه بیکاری در مدت زمان بیشتر هستیم 

که در حال پیگیری است. 
باید  ساخت ها  زیر  اینکه  بیان  با  حسینی نژاد 
به گونه ای  باید  معادن  قانون  گفت:  شود،  درست 
شرایط  مانند  خاص  شرایط  در  که  شود  تنظیم 
کنونی، بتوانیم با برنامه ریزی هم اشتغال را حفظ 
ادامه  را  بهره برداری  هم  و  را  معادن  هم  کنیم، 
مضرات  زغال  معادن  شدن  تعطیل  زیرا  دهیم. 

بیشتری نسبت به سایر معادن دارد. 

وی در پاسخ به پرسش خبرنگار آینده ما مبنی 
بر این که آیا افزایش تعطیلی به 3 سال پاک کردن 
صورت مساله نیست؟ گفت: طبق قانون زمانی که 
معدن باطل می شود باید به مزایده گذاشته شود و 

بهره بردار دیگری جایگزین گردد. 
معاون معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان کرمان خاطرنشان ساخت: همچنین طبق 
قانون، برنده مزایده باید هزینه سرمایه گذار قبل 
را به نسبت کارشناسی پرداخت کند و چیزی که 
عملا اتفاق می افتد این است که تا مزایده برگزار 
وضعیت  دادگستری  رسمی  کارشناس  و  شود 
سال   5 بالای  پروسه  یک  نماید،  رصد  را  معدن 
اتفاق می افتد و لذا افزایش تعطیلی معدن به مدت 

3 سال بهترین گزینه است. 

اگر مسایل زغال سنگ حل نشود 
تا پایان سال 7 هزار کارگر بیکار 

خواهیم داشت
وی در پاسخ به این سوال که اگر قیمت زغال 
در  معدن  راه اندازی  امکان  کند  پیدا  افزایش 
مسایل  اگر  اظهارداشت:  دارد،  وجود  سالجاری 
زغال سنگ حل نشود تا پایان سال جاری به جای 
75۰ نفر 7 هزار نفر بیکار خواهیم داشت و سایر 

معادن زغال سنگ نیز تعطیل می شود. 
تا  هستیم  این  دنبال  به  افزود:  حسینی نژاد 
فعال  زغال  صنعت  حوزه  در  را  فرآوری  صنایع 
و  کنیم  تولید  را  کنسانتره  نباشد  قرار  تا  نماییم 
به ذوب آهن اصفهان بفرستیم که پول هم به ما 

نمی دهد. 
وی با بیان اینکه می توان از مشتقات زغال بالغ 
با  افزود:  نماییم،  فرآوری  معدنی  ماده   ١5۰۰ بر 
برای  افزوده  ارزش  فرآوری،  صنایع  راه اندازی 
زیرساخت ها  ایجاد  با  و  می شود  ایجاد  معادن 

می توانیم صنعت زغال را حفظ کنیم. 
معاون معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
با اشاره به تلاش این سازمان برای حل مشکلات 
حوزه زغال سنگ در استان تصریح کرد: متاسفانه 
افت قیمت جهانی مواد معدنی نیز به این مشکلات 
دامن زده است اما اگر افزایش ١5 درصدی قیمت 
زغال اجرا شود ممکن است اوایل سال آینده شاهد 

فعالیت مجدد معدن حتکن باشیم. 

پيگيری های آینده ما برای احقاق حقوق کارگران؛

روزنه های امید برای بازگشایی معدن جو
یک مقام مسوول: اگر افزایش 15 درصدی قیمت زغال اجرا شود ممکن است اوایل سال آینده شاهد فعالیت مجدد معدن حتکن باشیم

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان کرمان 
میانگین میزان بارش طی سال جاری را ۶۰ میلی متر 
تقویت  در  بارندگی ها  میزان  این  و گفت:  دانست 

سفره های آب زیرزمینی تاثیری نداشته است.
به گزارش مهر، محمدرضا بختیاری در شورای 
آب استان کرمان با اشاره به بارندگی های اخیر در 
استان کرمان، اظهار کرد: میزان بارندگی ها طی سال 

جاری افزایش پیدا کرده است.
وی میانگین میزان بارش طی سال جاری را ۶۰ 
میلی متر دانست و گفت: میانگین بارندگی استان 
و سال  میلی متر  کرمان در 4۰ سال گذشته 3۰ 
گذشته ١5 میلی متر بوده است. مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای استان کرمان یادآور شد: این میزان 
بارندگی در تقویت سفره های آب زیرزمینی تاثیری 
ندارد و باید مساله صرفه جویی مورد توجه جدی قرار 
گیرد. وی از صرفه جویی ١۶١ میلیون مترمکعب 
آب با خاموشی موتور پمپ ها در سال جاری خبر 
میلیون   ٢5١ نیز  گذشته  سال  در  افزود:  و  داد 

مترمکعب آب در استان کرمان صرفه جویی شد و 
پیش بینی می شود امسال این میزان افزایش پیدا 
کند. بختیاری به مسدود کردن هزار و 4۰ حلقه 
چاه غیرمجاز با اجرای طرح همیاران آب اشاره کرد 
و گفت: تا پایان سال جاری 3۰۰ حلقه چاه غیرمجاز 

دیگر نیز مسدود خواهد شد.
وی تاکید کرد: در حال حاضر 45 درصد سدهای 
استان کرمان پر هستند و سدها از این نظر وضعیت 
مناسبی ندارند. بختیاری یادآور شد: در حال حاضر 
١۰3 متر از بزرگترین تونل انتقال آب خاورمیانه 
متر   ١5 تا   ١۰ روزانه  پروژه  این  و  شده  احداث 

پیشرفت دارد.

تجهیز 4500 هکتار از مزارع 
کرمان به سیستم های آبیاری نوین

استان  شمال  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
کرمان نیز در این نشست گفت: سیستم های آبیاری 

نوین  در چهار هزار و 5۰۰ هکتار از اراضی کشاورزی 
شمال استان کرمان در دست اجرا است.

عباس سعیدی اظهار داشت: 8۶ میلیارد و 5۰۰ 
میلیون تومان برای اجرای سیستم های آبیاری تحت 

فشار در شمال استان کرمان اختصاص پیش بینی 
شده  است. وی بیان داشت: اگر اعتبار پیش بینی 
داده  می شد،  اختصاص  کرمان  استان  برای  شده 
می توانستیم ١3 هزار و 5۰۰ هکتار از اراضی را به 
سیستم های نوین آبیاری مجهز کنیم، اما در سال 
جاری تنها حدود 8 میلیارد تومان اختصاص یافته 
 است . رییس سازمان جهاد کشاورزی استان کرمان 
عنوان کرد: هم اکنون 3١ میلیارد و 5۰۰ میلیون 
تومان برای اجرای آبیاری تحت فشار به کشاورزان 
استان کرمان بدهکار هستیم و متعهد شده ایم این 
پول را پرداخت کنیم. سعیدی با بیان اینکه ١١4 
هزار و 7۰۰ نفر از بهره برداران بخش کشاورزی در 
استان کرمان آموزش های لازم را فرا گرفته اند، ابراز 
داشت: در سال گذشته ١٢۰ کیلومتر لوله گذاری 
در سطح شمال استان کرمان انجام شده، اما طی 
سال جاری هنوز اعتباری در این زمینه به دستمان 
نرسیده و برنامه ها در زمینه کشت های جایگزین نیز 

بر حسب زمان بندی در دست انجام است.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان کرمان:

بارندگی ها بر سفره های آب تاثیری نداشته است

ابلاغ وقت رسیدگی
شماره پرونده:94۰998343٢8١۰۰783 بایگانی١۰٢/94١3۰۶

شاکی: اسماعیل عبدالسلامی
مشتکی عنه: محمد قندی

موشوع: ایراد ضرب و جرح عمدی
بر اساس ماده ١74 قانون آیین دادرسی کیفری به آقای محمد قندی فرزند عباس 
مجهول المکان ابلاغ و احضار می گردد که شاکی آقای اسماعیل عبدالسلامی 
دادگاه  به شعبه ١۰٢  و جرح عمدی  ایراد ضرب  بر  مبنی  علیه شما  شکایتی 
کیفری ٢ زرند تسلیم که بکلاسه بالا ثبت و وقت رسیدگی به تاریخ ١١/٢۰/94 
ساعت ١١/3۰ صبح تعیین گردیده است بدین وسیله حسب دستور دادگاه مراتب 
یک نوبت در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار محلی درج و آگهی می گردد تا 
متهم در وقت مقرر جهت دفاع از خود در این دادگاه حاضر شود. م - الف ٢۶8
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قوه قضائیه
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور

آگهی مزایده اموال غیرمنقول )اسناد ذمه(
به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ١ - ششدانگ یک قطعه زمین مسکونی پلاک 
ثبتی به شماره 7۶ فرعی از 75۶٢ - اصلی واقع در بخش ١3 کرمان شهر زرند خیابان 
امیرکبیر که سند آن به ذیل ثبت شماره 4٢١۰8 در صفحه ١57 دفتر ٢48 املاک 
ثبت و بنام آقای روح ا... یزدانی احمدآبادی صادر گردیده است که محدود به حدود 
شمالا در دو قسمت اول بطول 9/49 متر جای پی است به کوچه احداثی دوم بطول 3 
متر پخی ست به کوچه احداثی شرقا بطول ١8/١5 متر جای پی ست به خیابان جنوبا 
بطول ١5/4۰ متر جای پی ست به پلاک 77 فرعی از 75۶٢ - اصلی غربا بطول ٢۰ 
متر جای پی ست به پلاک ۶4 فرعی از 75۶٢ - اصلی به مساحت ٢۶۶/4۰ مترمربع 
که طبق نظر کارشناس رسمی ارزش عرصه پلاک مذکور با کاربری مسکونی به ازای 
هر متر مربع 3/۰۰۰/۰۰۰ ریال جمعا به مبلغ 799/٢۰۰/۰۰۰ ریال )هفتصد و نود و نه 
میلیون و دویست هزار ریال( ارزیابی و قطعی گردیده است. ٢ - ششدانگ یک قطعه 
زمین مسکونی به شماره پلاک 77 فرعی از 75۶٢ - اصلی واقع در بخش ١3 کرمان 
شهر زرند خیابان امیرکبیر که سند آن به ذیل ثبت شماره 4٢١۰9 در صفحه ١۶۰ دفتر 
٢48 املاک بنام آقای روح ا... یزدانی احمدآبادی ثبت و صادر گردیده است که محدود 
به حدود شمالا بطول ١5/4۰ متر جای پی ست به پلاک 7۶ فرعی از 75۶٢ - اصلی 
شرقا در دو قسمت اول بطول ١8/١4 متر جای پی ست به خیابان دوم بطول ٢/5۶ متر 
پخی ست به کوچه جنوبا بطول ١7/3۰ جای پی ست به کوچه احداثی غربا بطول ٢۰ 
متر جای پی ست به پلاک ۶9 فرعی از 75۶٢ - اصلی به مساحت 344/4۰ مترمربع 
که طبق نظر کارشناس رسمی ارزش عرصه پلاک مذکور با کاربری مسکونی به ازای 
هر مترمربع ٢/8۰۰/۰۰۰ ریال جمعا به مبلغ 9۶4/3٢۰/۰۰۰ ریال )نهصد و شصت و 
چهار میلیون و سیصد و بیست هزار ریال( ارزیابی و قطعی گردیده است. 3 - ششدانگ 
یک قطعه زمین مسکونی به شماره پلاک 78 فرعی از 75۶٢ - اصلی واقع در بخش 
١3 کرمان شهر زرند خیابان امیرکبیر که سند آن به ذیل ثبت شماره 4٢١١۰ در 
صفحه ١۶3 دفتر ٢48 املاک بنام آقای روح ا... یزدانی احمدآبادی ثبت و صادر گردیده 
است که محدود به حدود شمالا در دو قسمت اول بطول 7/۶7 متر جای پی ست به 
کوچه احداثی دوم بطول 3 متر پخی ست به کوچه احداثی شرقا بطول 3۰/۰۶ متر 
جای پی ست به خیابان جنوبا در سه قسمت بطول های 3/٢3متر، 5/5١ متر و ٢5/7 
متر دیواریست به پلاک 5٢ فرعی از 75۶٢ - اصلی غربا بطول ٢8/9۰ متر جای پی 
ست به پلاک 75 فرعی از 75۶٢ - اصلی به مساحت 38۰/۶۰ مترمربع که طبق نظر 
کارشناس رسمی ارزش عرصه پلاک مذکور با کاربری مسکونی به ازای هرمتر مربع 
٢/8۰۰/۰۰۰ ریال جمعا به مبلغ ١/۰۶5/۶8۰/۰۰۰ ریال ) یک میلیارد و شصت و پنج 
میلیون و ششصد و هشتاد هزار ریال( ارزیابی و قطعی گردیده است مزایده از مبلغ 
٢/8٢9/٢۰۰/۰۰۰ ریال )دو میلیارد و هشتصد و بیست و نه میلیون و دویست هزار 
ریال( شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته خواهد شد و پلاک های فوق از 
ساعت 9 الی ١٢ روز سه شنبه مورخ 94/١١/۶ در اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 
زرند واقع در بلوار فردوس از طریق مزایده بفروش می رسد. لازم به ذکر است پرداخت 
بدهی های مربوط به آب و برق و گاز غیره اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف 
در صورتی که مورد مزایده دارای انها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری 
و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده 
برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از 
محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می 
گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در 

همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. م- الف 345
تاریخ انتشار: روز چهارشنبه مورخ ١۶/١۰/94

حسین توحیدي نیا - رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند

جناب آقای بیژن جعفری

فرزند   فقدان  سوگ  تحمل 
صبری الهی را می طلبد، ما را در 

این غم سترگ شریک بدانید.
ماشاا...، مهدی، مسعود، حسن و امیر ابراهیمی

تسلیت
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::::: |حوادث| :::::

واژگوني پژو 405 راننده اش را به کام 
مرگ فرستاد 

فرمانده انتظامي شهرستان رفسنجان گفت: در اثر واژگوني 
یک دستگاه خودرو پژو 4۰5 در یکي از روستاهاي حومه 
شهرستان رفسنجان، راننده خودرو به علت شدت جراحات 

وارده در دم فوت کرد. 
یکی  تلفني  تماس  طي  افزود:  عباسي  نصرا...  سرهنگ 
یک  واژگوني  بر  مبني  پلیس  پیام  مرکز  به  شهروندان  از 
دستگاه خودروي سواري پژو 4۰5 در روستاي اسماعیل آباد 
بخش نوق این شهرستان، ماموران انتظامي به همراه عوامل 
اورژانس و پلیس راه بلافاصله در محل حادثه حاضر شدند. 
شدت  علت  به  خودرو  راننده  حادثه  این  در  افزود:  وي 
جراحات وارده در دم فوت گردیده است. عباسی ادامه داد: 
بررسي  در حال  پلیس راه  کارشناسان  توسط  حادثه  علت 

مي باشد. 

در کمتر از 24 ساعت 
رهایي کودک 12 ساله از دست آدم ربایان 
فرمانده انتظامي شهرستان فهرج از آزادي یک پسر بچه ١٢ 
ساله از دست آدم ربایان در عملیات ضربتي و هوشمندانه 

پلیس در کمتر از ٢4 ساعت خبر داد. 
سرهنگ مهدي پنجعلي زاده بیان داشت: سه فرد ناشناس 
با خودرو پژو، کودک ١٢ ساله ای را از جلوي درب منزلش 
در شهرستان نرماشیر می ربایند. وي اظهارداشت: پس از 
وقوع جرم بلافاصله تیم هاي تخصصي پلیس تشکیل گردید 
بخش  ورودي  و  محورهاي خروجي  به  به موقع  اعزام  با  و 
مرکزي شهرستان فهرج، کنترل منطقه را به دست گرفت 
که آدم ربایان با مشاهده تشدید فعالیت هاي انتظامي، فرد 

ربوده شده را آزاد و از محل متواري شدند. 
بررسي هاي  و  تحقیقات  طی  کرد:  تصریح  پنجعلي زاده 
اولیه، آدم ربایان شناسایي شدند و در حال حاضر این افراد 
متواري هستند و تلاش براي دستگیري آن ها ادامه دارد. 
علت  اینکه  به  اشاره  با  فهرج  انتظامي شهرستان  فرمانده 
انتظامي  این آدم ربایي اختلافات مالي بوده، افزود: نیروي 
با اجراي طرح هاي مختلف انتظامي و اشراف اطلاعاتي که 
حاصل تعامل و مشارکت خوب مردم در بحث امنیت بوده، 
اجازه نخواهد داد، در جامعه به هر دلیلي، جرم به خصوص 
جرایم خشن که تاثیر مخربي بر احساس امنیت دارند رخ 

دهد.

کشف 13 میلیاردي کالاي قاچاق 
در کرمان 

از  استان کرمان  انتظامي  فرماندهي  آگاهي  پلیس  رییس 
اجراي طرح مبارزه با قاچاق کالا در استان و تشکیل ۶١ 
پرونده به ارزش ١3 میلیارد ریال در این رابطه خبر داد. 
گفت: طرح  این خبر  تشریح  در  یدا... حسن پور  سرهنگ 
مقابله با قاچاق کالا به صورت استاني به مدت 7٢ ساعت با 
محوریت پلیس آگاهي به مرحله اجرا درآمد. وي افزود: در 
این طرح و با تلاش ماموران انتظامي، مبادي و محل هاي 
پلیس  رییس  شناسایي شد.  قاچاق  کالاي  عرضه  و  عبور 
زیادي  مقادیر  اجراي طرح،  در مدت  داشت:  بیان  آگاهي 
فرآورده هاي  البسه،  شامل  قاچاق  اجناس  محموله هاي 
نفتي، دخانیات، لوازم صوتي و تصویري، لوازم آرایشي، لوازم 
یدکي وسایل نقلیه، انواع خوراکي، میوه و... کشف شد. وي 
 43 دستگیر،  قاچاقچي   7۰ عملیات  این  در  اظهارداشت: 
دستگاه وسیله نقلیه توقیف و ۶١ پرونده تشکیل و تحویل 
بندرعباس- سیرجان  مراجع قضایي شد. حسن پور محور 
تردد و عبور کالاي  بیشترین مسیرهاي  را  بم  زاهدان-  و 
قاچاق عنوان کرد و گفت: مقوله قاچاق علاوه بر وارد نمودن 
ضربات سنگین بر اقتصاد کشور، انواع بیماري ها و آلودگي را 

به دور از چشم ناظران بهداشتي وارد کشور مي کند.

فرمانده انتظامی شهرستان رفسنجان از کشف 
دو تن مواد مخدر و هفت کیلوگرم طلای سرقتی 
در طرح محرم ٢ در این شهرستان خبر داد و 
راستای  در  که  دو  محرم  در طرح  اظهارداشت: 
ارتقا ی امنیت اجتماعی اجرا شد، مقادیری مواد 
متهم  تعدادی  و  کشف  قاچاق  کالای  و  مخدر 

دستگیر گردید.
نصرا... عباسی در تشریح این کشفیات افزود: 

٢۰۰ قلم کالای قاچاق از جمله ٢ هزار و ٢5۰ 
بسته سیگار، یک فقره موتورسیکلت، یک خودرو 
مسروقه، دو هزار و 4١٢ کیلو انواع مواد مخدر 
کیلوگرم   ٢۰7 هرویین،  کیلوگرم   ٢۰7 شامل 
مرفین و یک هزار و 8۰۰ کیلوگرم تریاک در این 

طرح کشف و ضبط شد.
فرمانده انتظامی شهرستان رفسنجان با اشاره 
اتباع بیگانه غیرمجاز نیز  از  به این که ٢٢4 نفر 

به دستگاه قضایی تحویل شده است، ادامه داد: 
قاچاقچی  تعداد ٢٢ متهم تحت تعقیب، هشت 
نیز دستگیر  و ١3 متهم مجرم در سایر جرایم  

شده اند.
وی با بیان دستگیری ١9 سارق، توقیف ١54 
 ٢7 توقیف  و  متخلف  و  مزاحم  موتورسیکلت 
دستگاه خودرو متخلف را از دیگر اقدامات انجام 
شده در این طرح عنوان نمود و خاطرنشان کرد: 
در مجموع 7/5 کیلوگرم طلا به همراه کوره ذوب 
طلا نیز کشف شد و در این زمینه چهار متهم و 

یک مالخر، دستگیر شدند.
متهمان  کرد:  اظهار  انتظامی  مسوول  این 

به  اقدام  پاساژ حاج شریف  سرقت طلاها که در 
این سرقت کرده اند به جرم خود اعتراف و پنج 

کیلوگرم از طلاها را تحویل دادند.
گوسفند  راس  و ضبط 59  از کشف  عباسی 
سرقتی ذبح شده    از سارقان خبر داد و تصریح 
سرقت  باند  اعضای  از  نفر  یک  دستگیری  کرد: 
دیگر  از  عنف  به  متجاوز  نفر  یک  و  مسلحانه 

اقدامات در طرح محرم دو بوده  است.
مخدر  مواد  به کشف  اشاره  با  همچنین  وی 
محموله  دو  قالب  در  مواد  این  داشت:  اظهار 
مسیر  و  سرچشمه   - رفسنجان  جاده های  در 

رفسنجان - کبوترخان کشف  شده  است.

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

فرمانده انتظامی رفسنجان خبر داد:

کشف هفت کیلو طلای سرقتی در رفسنجان

دبیر شورای مبارزه با مواد مخدر استان کرمان با 
بیان اینکه متاسفانه حوزه چرخه مالی قاچاقچیان، 
جزو حلقه های دست نخورده مبارزه با موادمخدر در 
کشور است تصریح کرد: جریان مالی و اقتصادی 
قاچاقچیان نگاه ویژه ای به جریان پولشویی دارد، 
کنار  در  مالی  و  اقتصادی  دستگاه های  باید  لذا 
همه  مشارکت  انتظامی  و  امنیتی  دستگاه های 

جانبه ای را در این راستا داشته باشند.
تشریح  با  چناریان  حسین  ایسنا،  گزارش  به 
آخرین وضعیت از عملکرد این شورا در سال جاری 
و در حوزه مقابله با موادمخدر با بیان اینکه بیش از 
۶5۰۰ تن موادمخدر در کل کشور کشف می شود 
گفت: بیش از ۶۰ درصد از مواد مخدری که وارد 
مرزهای شرقی کشور می شود از استان کرمان عبور 
می کند و می توان به جرات گفت که کرمان جزو 
استان هایی است که به دلیل این موضوع، تبعات، 

خسارات و هزینه زیادی به آن تحمیل شده است.
وی با اینکه استان کرمان در حوزه کشفیات جزو 
استان های مطرح بوده و در یک بازه ١۰ ساله رتبه 
اول و یا دوم کشور را در حوزه مبارزه با موادمخدر 
به خود اختصاص داده است بیان کرد: طی سال 
گذشته در استان کرمان بیش از ١۰7 تن انواع مواد 
مخدر کشف شده بود و این در حالی است که تا 
پایان 9 ماهه سال جاری 79 تن و ٢9۶ کیلوگرم 
شدند  ضبط  و  کشف  استان  در  موادمخدر  انواع 
که نسبت به مدت مشابه سال گذشته با 7 درصد 
افزایش کشف روبه رو بوده ایم. دبیر شورای مبارزه با 
موادمخدر استان کرمان با بیان اینکه افزایش کشف 
در سال جاری به جهت برخورد با چند باند اصلی 
قاچاق موادمخدر بوده است تصریح کرد: بیشترین 
نوع ماده مخدر کشف شده در سال جاری در استان 
کرمان مربوط به موادمخدر سنگین و پرخطر مانند 
هرویین و مرفین بوده است به طوری که در کشف 
هرویین نسبت به سال گذشته با 79 درصد افزایش 
روبه رو بوده ایم به گونه ای که در سال 93 مقدار یک 
تن و ١5١ کیلوگرم کشف شده بود اما در 9 ماهه 
سال جاری ٢ تن و ۶5 کیلوگرم هرویین در استان 

کشف شده است.

افزایش 118 درصدی کشف شیشه
چناریان با اشاره به افزایش ١7 درصدی کشفیات 
درصدی   ١١8 و  مرفین  درصدی   ١87 حشیش، 
شیشه نسبت به مدت مشابه سال گذشته در استان 
انتظامی  نیروی  کشفیات  حوزه  در  گفت:  کرمان 
اکتشافات  گذشته  سال  همانند  کرمان  استان 
با  اطلاعات  اداره  اما  است  داشته  را  موادمخدر 
افزایش صد درصدی کشفیات موادمخدر نسبت به 

سال گذشته روبه رو بوده است. چناریان در ادامه 
با اشاره به کشف 54 کیلوگرمی شیشه در استان 
کرمان طی سال جاری تصریح کرد: کشفیات اخیر 
در استان کرمان نشان می دهد که قاچاقچیان به 
سمت مواد صنعتی و همچنین پر خطر رو آورده اند 
به طوری که در سال جاری ٢ تن و 5۰ کیلوگرم 

ترکیب قاچاق از نوع مواد پر خطر بوده است.
دبیر شورای مبارزه با موادمخدر استان کرمان 
تنها  موادمخدر صنعتی  در گذشته  اینکه  بیان  با 
کرد:  بیان  می شد،  کشور  وارد  غربی  مرزهای  از 
در سال جاری بیش از ٢ محموله مخدر صنعتی از 
شرق کشور وارد استان کرمان شد که نشان می دهد 
تولیدکننده  تنها  دیگر  ایران  شرقی  کشورهای 
سمت  به  نیز  آن ها  و  نیستند  سنتی  موادمخدر 

موادمخدر صنعتی و پرخطر روی آورده اند.
از  ناشی  پولشویی  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
موادمخدر در استان و کشور تصریح کرد: هدف اصلی 
ستاد مبارزه با مواد مخدر، یک مقابله همه جانبه و 
جامع است به طوری که ما به صرف برخورد با مواد 
مخدر اکتفا نمی کنیم بلکه به بنیان های اقتصادی 
قاچاقچیان نیز توجه ویژه ای داریم و آن ها را نیز در 

چرخه مبارزه قرار خواهیم داد.
مالی  چرخه  حوزه  اینکه  بیان  با  چناریان 
مبارزه  دست نخورده  حلقه های  جزو  قاچاقچیان، 
با موادمخدر در کشور است گفت: جریان مالی و 
اقتصادی قاچاقچیان نگاه ویژه ای به جریان پولشویی 
در  مالی  و  اقتصادی  دستگاه های  باید  لذا  دارد، 
مشارکت  انتظامی  و  امنیتی  دستگاه های  کنار 

همه جانبه ای را در این راستا داشته باشند.

استفاده راحت قاچاقچیان از 
سیستم پولی و مالی کشور

 دبیر شورای مبارزه با موادمخدر استان کرمان 
دستگاه  عنوان  به  قضایی  دستگاه  اینکه  بیان  با 
مسوول و ناظر می تواند در کنار دستگاه های امنیتی 
و اقتصادی وارد حوزه مالی و اقتصادی قاچاقچیان 
با همکاری  می توان  کرد:  تصریح  موادمخدر شود 
ضربه  مالی،  عرصه  در  ذیربط،  دستگاه های  همه 
وارد کرد که متاسفانه  قاچاقچیان  به  را  سنگینی 

تاکنون در این زمینه اقدامی صورت نگرفته است.
اینکه در حوزه چرخش مالی  با بیان  چناریان 
ناشی از قاچاق مواد مخدر در استان و حتی کشور 
رقم دقیقی وجود ندارد بیان کرد: بخش عمده ای از 
سرمایه مالی قاچاقچیان در قالب جریان پولشویی، 
دست نخورده باقی مانده است و امید است با تاکیدات 
ورود  کشور  مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  کل  دبیر 

جدیدتری به بنیان های اقتصادی و مالی قاچاقچیان 
داشته باشیم. وی با انتقاد از اینکه قاچاقچیان در 
کشور به راحتی و بدون نگرانی می توانند از سیستم 
پولی و مالی کشور استفاده  کنند، افزود: قاچاقچیان 
و  کرد  خواهند  وارد  ضربه  ما  جامعه  معنویت  به 
تلاش های زیادی را برای زیر سوال بردن مقدسات 
دارند و یکی از حلقه های مفقوده مبارزه با موادمخدر 
مسایل اقتصادی این افراد است که به راحتی در 
سطح کشور اقدامات معاملاتی و ... را انجام می دهند 
که برخوردی با آن ها نمی شود و باید به آن توجه 

ویژه ای شود.
چناریان در ادامه با اشاره به وجود کارگاه های 
ساخت شیشه در سنوات گذشته در استان کرمان 
اظهارکرد: موادمخدر صنعتی با استفاده از ترکیب 
پیشتازهایی ساخته می شوند که به  راحتی و حتی 
می گیرند  قرار  مردم  دسترس  در  داروخانه ها  در 
صورت  به  صنعتی  مواد  تهیه  امکان  نتیجه  در  و 
آشپزخانه ای و کارگاه های کوچک در کشور وجود 
دارد. وی بیان کرد: در سال جاری کارگاهی برای 
ساخت شیشه در کرمان وجود نداشته است اما با 
از  از خارج  باند ورود موادمخدر صنعتی که  چند 

استان وارد شده بودند، برخورد شد.
چناریان با اشاره به مرگ و میر روزانه 9 نفر در 
کشور بر اثر موادمخدر اظهار کرد: به دلیل اقدامات 
گسترده ای که در حوزه پیشگیری، درمان و مشارکت 
در کشور صورت گرفته است توانسته ایم میزان مرگ 
و میر ناشی از اعتیاد را در کشور کاهش دهیم به 
طوری که در استان کرمان در سنوات گذشته روزانه 
یک نفر بر اثر اعتیاد کشته می شد و امروز این آمار 

به کمتر از یک نفر رسیده است.
سن اعتیاد در استان کرمان 

کاهش یافته است
کرمان  استان  موادمخدر  با  مبارزه  دبیر شورای 
و  مدارس  در  مخدر  مواد  مصرف  میزان  درباره 
همچنین سن اعتیاد در استان نیز به ایسنا گفت: 
متاسفانه سن اعتیاد در استان کرمان کاهش یافته 
است به طوری که در گذشته سن اعتیاد در مراکز 
آموزشی استان بین سنین ١5 تا ١7 سال بوده که 
هم اکنون این سن به ١۰ تا ١١ سال رسیده است 
عدد  موادمخدر  نرخ شیوع مصرف  با  رابطه  در  اما 
قابل ملاحظه ای در دسترس نیست و استان کرمان 
با متوسط کشوری در این حوزه تقریبا برابر است 
و میزان نرخ شیوع مصرف زیر یک درصد در بین 

دانش آموزان استان است.
مصرف  شیوع  نرخ  میزان  اینکه  بیان  با  وی 
موادمخدر در بین دانشجویان کرمانی زیر ۰/9 درصد 
است تصریح کرد: در برخی از استان های کشور نرخ 
 ١/8 دانشجویان  بین  در  موادمخدر  مصرف  شیوع 
و یا حتی ١/9 درصد می باشد اما در بین جمعیت 
بزرگسال و عادی، نرخ شیوع مصرف مواد مخدر در 

استان کرمان بالاتر از میانگین کشوری است.
چناریان با بیان اینکه خوشبختانه در چند سال 
اخیر در حوزه غربالگری دانش آموزان و دانشجویان در 
معرض خطر اقدامات خوبی در استان کرمان صورت 
گرفته است اظهار کرد: دلایل زیادی برای نگرانی 
اعتیاد جوانان در استان کرمان وجود دارد به طوری 
که هم اکنون نقاط آلوده و آسیب پذیر گسترده ای در 

استان حتی شهر کرمان مانند شهرک پدر، شهرک 
صنعتی )کوره(، میدان سرآسیاب، بیرم آباد و ... وجود 
دارد که متاسفانه از دید مسوولین و مردم دور مانده 
است و سبب شده این مکان ها، حیات خلوتی برای 

افراد آسیب دیده شده باشد.
افزایش 5 درصدی نرخ شیوع به 

اعتیاد در بین زنان کرمانی
دبیر شورای مبارزه با موادمخدر استان کرمان با 
بیان اینکه متاسفانه برخی مسوولین نسبت به اعتیاد 
در این مکان ها و حتی در بین جوانان و نوجوانان 
استان بی اعتنا هستند اظهار کرد: متاسقانه در بین 
زنان کرمانی نرخ شیوع به اعتیاد در یک بازه 5 ساله، 
در  آن که  است ضمن  پیدا کرده  افزایش  5 درصد 
کاهش سن اعتیاد در بین زنان کرمانی نیز با 3 درصد 
کاهش روبه رو شده ایم. وی با بیان اینکه هم اکنون 
نرخ شیوع به مصرف موادمخدر در استان 4/7 درصد 
زنان  بین  در  هم اکنون  عدد  این  کرد:  اظهار  است 
استان کرمان یک درصد است که نرخ افزایش اعتیاد 
زنان کرمانی به موادمخدر صنعتی، ١5 درصد نسبت 

به مردان افزایش پیدا کرده که جای نگرانی دارد.
باشگاه های  و  آرایشگاه  اینکه  بیان  با  چناریان 
زنانه از عوامل موثر در افزایش اعتیاد زنان به مصرف 
متاسفانه  کرد:  اظهار  باشد  می  موادمخدر صنعتی 

نظارت و کنترل در این زمینه بسیار کم است.

افزایش 18 درصد شیوع به مصرف 
قلیان در بین دانش آموزان کرمانی

کرمان  استان  موادمخدر  با  مبارزه  دبیر شورای 
موادمخدر  به مصرف  نرخ شیوع  اگرچه  کرد:  بیان 
در استان کرمان برای دانش آموزان زیر یک درصد 
بین  در  قلیان  به مصرف  متاسفانه شیوع  اما  است 
دانش آموزان کرمانی ١8 درصد و مصرف سیگار ٢7 

درصد افزایش پیدا کرده است.
وی با تاکید بر اینکه در بسیاری از تنباکوهای 
میوه ای، موادمخدر صنعتی وجود دارد تصریح کرد: ما 
هنوز نتوانسته ایم درباره قلیان تصمیم گیری درست و 
منطقی را در استان و حتی کشور داشته باشیم و این 
در حالی است که حوزه اعتیاد زمینه های بسترسازی 
دارد به طوری که آمارها نشان می دهد افراد متمایل 
به کشیدن قلیان، گرایش شان به سمت مواد مخدر 

3۰ درصد افزایش پیدا خواهد کرد.
چناریان با تاکید بر اینکه وقتی که یک دختر جوان 
جرات سیگار و قلیان پیدا کرد، احتمال اعتیادش 
نسبت به دیگران 3۰ درصد بالاتر خواهد رفت اظهار 
کرد: متاسفانه امروز در استان کرمان میزان شیوع 

مصرف مشروبات با قلیان برابری می کند.

دبير شورای مبارزه با مواد مخدر استان کرمان:

هنوز نتوانسته ایم درباره قلیان تصمیم منطقی بگیریم

ترم اول دانشگاه بودم که با پسری آشنا شدم. 
او پسر خوش برخورد و با کلاسي بود و در لابه لاي 

حرف هایش ابراز عشق و علاقه مي کرد.
این پسر جوان انتظار داشت که مدتي به طور 
مخفیانه با هم رابطه داشته باشیم ولي این پیشنهاد 
را نپذیرفتم و موضوع را به پدر و مادرم اطلاع دادم. 
من از پسر مورد علاقه ام نیز خواستم در این باره با 

خانواده اش صحبت کند.
بود  کرده  مراجعه  مشاوره  براي  که  »الهام« 
افزود: وحید یک روز همراه دایي و زن دایي اش 
به خانه ما آمد و آن ها ادعا مي کردند که پدر و 
احساسات  و  بسیار تعصبي هستند  افراد  مادرش 
فرزندشان را درک نمي کنند. دایي وحید به پدرم 
توافق  و  بیشتر  آشنایي  در صورت  که  داد  تعهد 

براي ازدواج، خودش پیش قدم خواهد شد و حتي 
پشتیباني  را  خواهرزاده اش  نیز  اقتصادي  نظر  از 

خواهد کرد.
پدر و مادرم که این نوع خواستگاري را نوعي 
اظهار  و  شدند  عصباني  مي کردند  تلقي  توهین 
داشتند خواستگار دخترمان باید با پدر و مادرش 
به خانه ما بیاید و قرار نیست قبل از عقد و نامزدي 
این  با  باشد.  داشته  وجود  آمدي  و  رفت  رسمي 
شرط والدینم، وحید قول داد که به زودي همراه 
پدر و مادرش به خواستگاري ام خواهد آمد. پسر 
خواستگاري،  مراسم  از  بعد  روز  علاقه ام  مورد 
جانش  است  حاضر  گفت  و  دید  مرا  دانشگاه  در 
را برایم فدا کند و بدون من مي میرد. با شنیدن 
این جملات احساسي، هیجاني شدم و دلم براي 

او خیلي سوخت. متاسفانه ارتباط خودم را بدون 
اطلاع خانواده ام با پسري که ادعاهاي زیادي داشت 
ادامه دادم. وحید همیشه مي گفت پدر و مادرت 
احساسات تو را درک نمي کنند و اگر حرف دایي ام 
را جدي مي گرفتند الان ما به طور رسمي زن و 

شوهر بودیم.
من تحت تاثیر این حرف ها نسبت به والدینم 
اما  گرفتم  فاصله  آن ها  از  کم کم  و  شدم  بدبین 
و  پدر  از  گرفتن  فاصله  نمي دانستم  که  افسوس 
باعث  مي خواستند  را  خوشبختي ام  که  مادري 
مي شود تا به دام هوس هاي شیطاني وحید بیفتم 
و ... پسر مورد علاقه ام با حیله و نیرنگ فریبم داد 

و مدتي از این ماجرا گذشت.
به  خانواده اش  همراه  او  تا  بودم  منتظر 

جور  بهانه اي  روز  هر  ولي  بیاید  خواستگاري ام 
مي کرد و مي گفت خانواده اش با این ازدواج موافق 
به  از چند روز غیبت، وقتي  نیستند. وحید پس 
دانشگاه برگشت شیریني عروسي با دختر عمویش 

قرباني  شوم  بازي  این  در  من  کرد.  پخش  را 
احساسات خودم شدم و تاسف آورتر این که وحید 
هنوز هم دست بردار نیست. کاش حد ارتباطم را با 

نامحرم رعایت مي کردم.

بازي شوم!

یک دســتگاه کشنده ولوو با ٢۶ میلیون خلافي توسط ماموران 
گشــت وی ژه پلیس راه شهرستان زرند توقیف و به پارکینگ منتقل 
شد.  سروان هوشنگ سنگ پهني رییس پلیس راه زرند - یزد گفت: 
مامــوران پلیس راه حین کنترل خودروهاي عبوري در محور زرند 
- یزد یک دســتگاه کشنده ولوو را به علت تخطي از قانون متوقف 

کردند. 
وي افزود: پس از اســتعلام هاي انجام شده مشخص شد خودرو 
داراي 34 فقره تخلف با ٢۶ میلیون ریال خلافي  پرداخت نشــده 
مي باشد، که بر همین اساس خودرو توقیف و روانه پارکینگ شد. 

سنگ پهني اظهارداشــت: بر اساس قانون، پلیس موظف است 
خودروهــاي بالاي یک میلیون خلافي را توقیف نماید و رانندگاني 
که مرتکب تخلف شــده و با جریمه روبه رو مي شوند مي بایست در 
موعــد مقرر جریمه هاي خود را پرداخت نمایند زیرا این جریمه ها 

باعث  و  انباشته شــده 
توقیف خــودروي آن ها 

خواهد شد. 
وی با اشاره به شروع 
فصل سرما، سرد شدن 
هــوا و ریــزش نزولات 
آسماني و لغزنده شدن 
کرد:  تصریــح  جاده ها 
تدابیر  بایــد  رانندگان 
لازم در خصوص رعایت 

سرعت مطمئنه، رعایت فاصله طولي مناسب و توجه کافي به جلو 
را در دســتور کار خود قرار داده و نکات ایمني و به همراه داشــتن 
تجهیزات ایمني به خصوص زنجیر چرخ را مدنظر خود قرار بدهند.

توقیف كشنده ولوو با 26 میلیون ریال خلافي در زرند
تصادف یک دســتگاه موتورسیکلت با خودروي پژو پارس در 
شهرســتان زرند دو نفر را به کام مرگ کشاند.  سرهنگ نورعلي 
چوگاني فرمانده انتظامي شهرســتان زرند با اعلام این خبر گفت: 
در پي اعلام مرکز فوریت هاي پلیسي ١١۰ مبني بر تصادف جرحي 
در محور مواصلاتي زرند - رفســنجان بلافاصله تیمي از ماموران 

پلیس راه و پاسگاه محمدآباد در محل حاضر شدند. 
وي افزود: طي بررسي هاي به عمل آمده و شواهد عیني موجود 
در صحنه، مشخص شد در اثر برخورد یک دستگاه موتورسیکلت 
به عقب ســواري پیکان و در نهایت انحراف به چپ موتورسیکلت 
و برخورد با خودروي پژو پارس، راکب و سرنشــین موتورسیکلت 
در دم جان باختند. این مقام ارشد انتظامي بیان داشت: علت این 
حادثه از سوي کارشناسان تصادفات پلیس راه، بي مبالاتي راننده 
موتورســیکلت به علت عدم توجه به جلو، عدم توانایي راننده در 

کنترل وســیله نقلیه 
انحراف  نهایــت  و در 
به چــپ نســبت به 
پــژو پــارس عنــوان 
انتظامي  فرمانده  شد. 
شهرســتان زرنــد در 
خاطرنشــان  پایــان 
باید  راننــدگان  کرد: 
از ســرعت و ســبقت 
غیرمجــاز و تجاوز به 

چــپ پرهیز کنند و راکبان انواع وســایل نقلیــه موتوري از کلاه 
ایمني اســتاندارد که نقشي گسترده در پیشگیري از تلفات جاني 

در هنگام تصادف دارد، استفاده نمایند.

تصادف در محور زرند - رفسنجان دو كشته بر جا گذاشت 

  بهتر است بدانیم:   در پیگیری سیم کارت مفقودی خود سهل انگاری نکنیم، چرا که در قبال هر تخلفی با سیم کارتی که 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان کرمان   به نام ماست، باید در محاکم  قضایی پاسخگو باشیم. 

هشدارهای پلیس به والدین در خصوص 
استفاده فرزندان از کامپیوتر

وقتی احساس می کنید با حضور شما فرزندتان چیزی را 
از روی صفحه نمایش پنهان می کند به وجود داشتن یک 

مشکل شک کنید.
آگاه باشید وقتی فرزندتان از منزل شما به یک شبکه متصل 

می شود مسوولیت هرگونه فعالیت او بر عهده شماست.
به  و  شناخته  را  فرهنگی  و  اسلامی  سالم،  سایت های 

فرزندان خود استفاده از این سایت ها را توصیه کنید.
آموزشی،  زمینه های  در  شده  ارایه  مفید  نرم افزارهای 
ورزشی و سرگرمی های سالم را تهیه و در اختیار فرزندانتان 

قرار دهید.
مواد  ارز،  قاچاق  نظیر،  غیرقانونی  تجارت های  از  بخشی 
مخدر، باندهای فساد، فحشا و ... از طریق اینترنت صورت 

می گیرد.
بهتر است رایانه ای که فرزندانتان از آن استفاده می کنند 
را در اتاق های عمومی قرار دهید تا بتوانید بر آنچه را که او 

انجام می دهد نظارت بیشتری داشته باشید.
به فرزند خود بیاموزید که هرگز نشانی خانه، مدرسه و 
افراد ناشناسی که در  یا شماره تلفن خود را در اختیار 
اینترنت آن ها را ملاقات می کند قرار ندهد، همچنین از 
ارسال کارت اعتباری و اطلاعات بانکی مشابه به آدرس 

مذکور خودداری کند.
طولانی شدن استفاده فرزندتان از اینترنت هشداردهنده 
است پس، والدین محترم باید زمان استفاده از رایانه را 
محدود کنند تا آن ها از انجام فعالیت های اجتماعی خود 
دور نشوند زیرا این موضوع زیان های روحی و جسمی را 

به همراه دارد.
فرماندهی انتظامی شهرستان زرند 
 معاونت اجتماعی
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ترجمه: هرکس خواهان این جهان باشد هرچه بخواهد 
تا  سازیم  او  جایگاه  را  جهنم  آن گاه،  داریم،  ارزانی  زودش 
نکوهیده و مردود بدان درافتد. تفسیر: از آنجا که در آیات 
گذشته سخن از مخالفت گردن کشان در برابر اوامر الهی و 
سپس هلاکت آن ها بود، در آیات مورد بحث، به علت واقعی این 
تمرد و عصیان که همان حب دنیا است اشاره کرده می گوید: 
کسانی که تنها هدفشان همین زندگی زودگذر دنیای مادی 

باشد، ما آن مقدار را که بخواهیم به هرکس صلاح بدانیم در 
همین زندگی زودگذر می دهیم سپس جهنم را برای او قرار 
خواهیم داد که در آتش آن می سوزد در حالیکه مورد سرزنش و 
دوری از رحمت خدا است. )عاجله( به معنی نعمت های زودگذر 
یا دنیای زودگذر است. نمی گوید هرکس به دنبال دنیا برود، 
به هر چه بخواهد می رسد، بلکه دو قید برای آن قائل می شود، 
اول این که تنها بخشی از آن چه را می خواهد به آن می رسد، 
همان مقداری را که ما بخواهیم)ما نشاء( و دیگر این که همه 
افراد به همین مقدار نیز نمی رسند، بلکه تنها گروهی از آن ها 

به بخشی از متاع دنیا خواهند رسید، آن ها که بخواهیم)لمن 
نرید(. و به این ترتیب نه همه دنیاپرستان به دنیا می رسند 
و نه آن ها که می رسند به همه آن چه می خواهند می رسند، 
زندگی روزمره نیز این دو محدودیت را به وضوح به ما نشان 
می دهد، چه بسیارند کسانی که شب و روز مي دوند و به جایی 
نمي رسند، و چه بسیار کسانی که آرزوهای دور و درازی در این 
دنیا دارند که تنها بخش کوچکی از آن را به دست می آورند. و 
این هشداری است برای دنیاپرستان که اگر خیال کنید آخرت 
را به دنیا بفروشید به تمام هدفتان نائل می شوید، اشتباه بزرگی 
کرده اید، بلکه گاهی هیچ و گاه به کمی دسترسی پیدا می کنید. 
اما آن ها که تلاش می کنند و به هیچ نمی رسند، ممکن است به 
دلایل مختلفی باشد یا به خاطر آن است که هنوز امید بیداری 
و نجاتشان است و خدا به آن ها محبت می کند و یا به خاطر 

آن است که اگر به جایی برسند آنچنان طغیان می کنند که 
عرصه را بر خلق خدا تنگ می نمایند. )یصلی( از ماده )صلی( به 
معنی آتش افروختن و به آتش سوختن است و منظور در اینجا 
همان معنی دوم می باشد. قابل توجه اینکه کیفر این گروه، 
ضمن اینکه آتش جهنم شمرده شده است، با دو تعبیر مذموم 
و مدحور تاکید گردیده، که اولی به معنی مورد سرزنش و 
نکوهش قرار گرفتن و دومی به معنی دور ماندن از رحمت خدا 
است. در حقیقت آتش دوزخ، کیفر جسمانی آن ها  و مذموم و 
مدحور بودن کیفر روحانی آن ها است. سپس به شرح حال گروه 
دوم می پردازد، تا با قرینه مقابله، آن چنان که روش قرآن است، 
مطلب آشکارتر شود، مي فرماید:»اما کسی که آخرت را بطلبد 
و سعی و کوشش خود را در این راه به کار بندد، در حالی که 
ایمان داشته باشد، این سعی و تلاش او مورد قبول الهی خواهد 

بود،. بنابراین برای رسیدن به سعادت جاویدان سه امر اساسی 
شرط است: ١-اراده انسان آن هم اراده ای که تعلق به حیات 
ابدی گیرد، و به لذات زودگذر و نعمت های ناپایدار و هدف های 
صرفا مادی تعلق نگیرد، همتی والا و روحیه ای عالی پشت بند 
آن باشد که او را از پذیرفتن هرگونه رنگ تعلق و وابستگی آزاد 
سازد.٢-این اراده به صورت ضعیف و ناتوان در محیط فکر و 
اندیشه و روح نباشد بلکه تمام ذرات وجود انسان را به حرکت 

وادارد و آخرین سعی و تلاش خود را در این به کار بندد.
3-همه این ها توام با ایمان باشد، ایمانی ثابت و استوار، 
چراکه تصمیم و تلاش هنگامی به ثمر می رسد که از انگیزه 
صحیحی، سرچشمه گیرد و آن انگیزه چیزی جز ایمان به 

خدا نمی تواند باشد.
منبع: تفسیر نمونه

::: |فرهنــگ| :::
خطوط زندگی طالبان دنیا و آخرت

در محضر قرآن

جانباز پاسدار حاج محمود حسن زاده 
ندای حق را لبیک گفت

جانبــاز حاج محمود حســن زاده، مرد عملیات والفجر 3 
ندای حق را لبیک گفت. جانباز پاســدار شهید حاج محمود 
حســن زاده، پس از تحمل 3٢ ســال درد و رنج ناشــی از 
مجروحیــت به جا مانــده از عملیات والفجر 3 دعوت حق را 
لبیک گفت. پیکر پاک این شــهید بزرگــوار با حضور انبوه 
مردم قدرشناس و شهیدپرور سیریز، خانواده معظم شهدا و 
ایثارگران تشییع شد. مراسم تشییع پیکر این شهید والامقام 
از مسجد ولیعصر)عج( دهنوئیه به سمت منزل آن بزرگوار و 
سپس به سمت گلزار شهدای سیریز در جوار آستان مقدس 
امامزاده جعفر)ع( تشــییع و در جوار همرزمان شهیدش به 

خاک سپرده شد.

جانبازان فریادگران خاموش در تاریخ 
انقلاب اسلامی هستند

استاندار کرمان با تاکید بر اینکه جانبازان، افتخارآفرینان 
و فریادگران خاموش در تاریخ انقلاب اسلامی هستند گفت: 
ایران اسلامی همیشه به وجود جانبازان و ایثارگران می بالد.

به گــزارش روابط عمومی اســتانداری کرمان، علیرضا 
رزم حسینی با جانبازان 7۰ درصد، حسین ارجمندی، حمزه 
ســیدی، ابراهیم سعادت فر و جانباز ۶۰ درصد عبدالحسین 
رحیمی با حضور در منزلشان دیدار و گفت وگو کرد. استاندار 
کرمان در این دیدار پس از شــنیدن درد و دل های جانبازان 
و خانواده های محترمشان، خاطرنشان کرد: ایثار از بارزترین 
نشــانه های انسان مومن اســت و جانبازان نمونه زنده این 

خصلت برتر در برابر دیدگان ما هستند.

امام جمعه زرند:
علم و دین حق در کنار یکدیگر منشا 

خیر و برکت هستند
نماز پرشکوه وحدت به همت بسیج دانشجویی و به میزبانی 
دانشــگاه علمی کاربردی زرند برگزار شد. امام جمعه زرند در 
این مراســم دانشگاه را پیشــگام علم و دانش در شهرستان 
توصیــف نمود و گفت: در روایات آمده اســت که علم و دین 
واقعــی موید و مکمل یکدیگر هســتند و همان گونه که علم 
بدون دین داری مضر اســت، دین داری بدون علم نیز جهالت 
محسوب می شود. حجت الاسلام والمسلمین ابراهیمی تصریح 
کرد: بر همین اساس می توان گفت گروه های تکفیری خوارج 
زمان هســتند لذا علم و دین حق در کنار یکدیگر منشا خیر 
و برکت هســتند و باید کوشــش کرد که همراه علم و دانش، 
دین و دینداری نیز ســرلوحه کار قــرار گیرد. وی در ادامه با 
اشاره به دیدار سران کشورهای اسلامی با رهبر معظم انقلاب 
افزود: رهبر جهان اسلام در این دیدار اهمیت تمدن اسلامی را 
متذکر شدند.  امام جمعه زرند آینده جهان را طبق آیات قرآن 
آینده ای روشن دانست و با استناد به آیه شریفه »و لقد کتبنا 
فی الزبور من بعد الذکــر ان الارض یرثها عبادی الصالحون« 
خاطرنشــان ساخت: آینده جهان از آن انسان های صالح است 
که ایران اســلامی زمینه ساز این آینده روشن می باشد چراکه 
رســول خدا)ص( به قیام ملت ایران و زمینه سازی برای ظهور 

حضرت ولی عصر)عج( بشارت داده است.

 30 کتابخانه خودگردان در زرند فعال است
مدیر امور کتابخانه های عمومی شهرستان زرند گفت: در 
حال حاضر 3۰ کتابخانه خودگردان در این شهرستان وجود 
دارد. به گزارش ایرنا، احمد قاســمی در آیین افتتاح ایستگاه 
مطالعه در بیمارستان امام علی)ع( زرند افزود: مدیریت امور 
کتابخانه ها با پشتیبانی مســوولان شهرستان از هر اقدام و 

ابتکاری در جهت ترغیب مردم به مطالعه بهره می گیرد.
وی بیان کرد: ایستگاه مطالعه در بیمارستان امام علی)ع( 
با هدف گســترش فرهنگ کتاب و کتابخوانی و با 9۰۰ جلد 
کتاب در ١5 عنوان راه اندازی شــده است. قاسمی گفت: 7۰ 
میلیون ریال برای راه اندازی این ایستگاه مطالعه هزینه شده 

است و ماهیانه این کتابخانه شارژ می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش کرمان:
نام مدارس خیرساز نباید تغییر کند

مدیــر کل آموزش و پرورش اســتان کرمــان گفت: نام 
مدارس خیرســاز نباید تغییر کند و در صورت لزوم این کار 

با هماهنگی اداره کل آموزش و پرورش صورت می گیرد. 
محمد محســن بیگی در جلسه شورای آموزش و پرورش 
اســتان اظهار داشــت: آموزش و پرورش به معنای عام آن 
مجموعــه ای از همــه ارکان حقیقی و حقوقــی، دولتی و 

غیردولتی است و نهادهای متعددی در آن شریک هستند.
وی با اشــاره به هفته شــورای آموزش و پرورش از ٢4 تا 
3۰ دی ماه عنوان کرد: برای نهادینه شدن و فرهنگ سازی هر 
کاری و اینکه در آینده فرزندانمان به طریق صحیح وارد شود، 
آموزش و پرورش مورد نیاز است. محسن بیگی تصریح کرد: 
هر اندازه همکاری و همراهی بهتری از سوی اعضای شورای 
آموزش و پرورش داشته باشیم به زیرساخت های کشور کمک 
کرده ایم. وی همچنین با اشاره به تغییر نام برخی از مدارس 
خیرســاز عنوان کرد: هدف مــا رضایتمندی و ایجاد انگیزه 
خیران اســت و نام مدارس خیرســاز بدون هماهنگی اداره 
کل آموزش و پرورش نباید تغییر یابد. محســن بیگی افزود: 
مدارس خیرسازی نیز که نام آن ها به دلایلی از جمله ادغام 

و یا جابه جایی تغییر کرده، باید برگشت داده  شود.

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

ماه  یک  مدت  ظرف  گفت:  کرمان  استاندار 
نیز  آینده  ماه  شش  ظرف  و  پلاتو  یک  آینده 
شد.  خواهد  افتتاح  کرمان  در  تئاتر  سالن  سه 
جلسه  در  رزم حسینی  علیرضا  ایسنا،  گزارش  به 
کرد:  اظهار  کرمان  استان  تئاتر  مسایل  بررسی 
دریافت  عدم  بر  مبنی  کشوری  مقررات  چنانچه 
عوارض از سینماها وجود دارد، در کرمان نیز این 

مساله پیگیری و قانون اعمال شود.
ارشاد  کل  اداره   از  گلایه  ضمن  سپس  وی 
مسایل  در  بایستی  ارشاد  افزود:  استان  اسلامی 
مسایل  پیگیر  و  داشته  مطالبه گری  فرهنگی 
پیشنهاد  بیان کرد:  باشد. رزم حسینی  این حوزه 
در  قانونی  روال  شدن  طی  از  بعد  می شود 
صورت  به  تبلیغاتی  تابلوهای  کرمان،  شهرداری 
رایگان در اختیار تئاتر قرار گیرد و در این زمینه 

عوارضی هم گرفته نشود.
متقبل  استانداری  گفت:  کرمان  استاندار 
تبلیغات  به  مربوط  هزینه های  کلیه  می شود 
رونق  بتواند  حوزه  این  تا  شود  متقبل  را  تئاتر 
بگیرد چراکه تئاتر اکنون بنیه ضعیفی دارد. وی 
پلاتو  یک  آینده  ماه  یک  مدت  ظرف  یادآورشد: 
ماه  شش  ظرف  و  شد  خواهد  افتتاح  کرمان  در 
آینده نیز سه سالن تئاتر به بهره برداری می رسد. 
کارشناسی  تیم  گفت:  همچنین  رزم حسینی 
حوزه  کرمان،  شهرداری  نمایندگان  از  متشکل 
اداره  ارشاد اسلامی و  اداره کل فرهنگ و  هنری، 
کل فنی استانداری از ساختمان سینما نور بازدید 
کنند و ظرف مدت یک ماه آینده فراخوانی داده 

شود تا جهت احداث پردیس سینمایی در محل 
سینما نور اقدام شود.  

استحکام سازی »مجتمع فرهنگی 
انتظار« نیازمند اعتبار

فرشید فلاح مدیر کل حوزه استاندار کرمان 
گذشته  سال  کرد:  اظهار  نشست  این  در  نیز 
دریافت  بر  مبنی  مصوبه ای  کرمان  شهر  شورای 
و  غیربومی  از کنسرت های  عوارض  ١۰ درصدی 

همچنین فروش بلیط تئاتر داشته است.
نور  به سینما  زمینه رسیدگی  در  وی گفت: 
بودجه  هنری  حوزه  اگر  می شود  پیشنهاد  نیز 
این صورت  غیر  در  و  بازسازی  را  محل  این  دارد 
سینمایی  پردیس  به  آن  تبدیل  جهت  فراخوانی 

اقدام کند.
فلاح در رابطه با مجتمع فرهنگی هنری اداره  
دلیل  به  مجموعه  این  کرد:  بیان  نیز  ارشاد  کل 
نشست، به مدت یک سال تعطیل شده است که 
و  شده  گرفته  مشاور  آن  استحکام سازی  جهت 

استدعا داریم بودجه آن در سال 95 دیده شود.
به  اشاره  با  کرمان  استاندار  حوزه  مدیرکل 
آماده  آینده  یکسال  ظرف  مجموعه  این  اینکه 
پروژه،  مشاور  گفته  به  کرد:  تصریح  شد  خواهد 
استحکام سازی مجتمع فرهنگی هنری انتظار، در 
فاز نخست و برای تثبیت حالت فعلی، مبلغ ۶5۰ 
رساندن  برای  و  بردارد  در  هزینه  تومان  میلیون 
آن به وضعیت فعلی و یا به عبارتی به روزرسانی 
آن نیز حدود دو میلیارد تومان تخمین زده شده 

است.
دریافت عوارض از کنسرت های غیر 

بومی تا پایان سال اجرا می شود
استاندار  عمرانی  معاون  سیف اللهی  ابوالقاسم 
از  عوارض  دریافت  مصوبه  گفت:  نیز  کرمان 
بایستی  سال  پایان  تا  بومی  غیر  کنسرت های 
پیشنهاد  شهر  شورای  به  آن  از  بعد  و  شود  اجرا 
می کنیم این عوارض را از ١۰ درصد به پنج درصد 
احداث  زمینه  در  کرد:  اظهار  وی  دهد.  کاهش 
کرمان  شهرداری  به  و  گرفته  نقشه ای  پلاتوها 
این  در  سیرجان  اینکه  ضمن  است  شده  تحویل 
قرار  و  است  گرفته  مجوز  و  طراح  مشاور،  زمینه 
نیز  رفسنجان  و  بم  زرند،  شهرستان های  است 

که  کنند  شروع  را  کار  و  دریافت  را  نقشه ها  این 
شهرستان رفسنجان با مشکلی مالی مواجه است.

مجوز استحکام بخشی سینما نور 
دریافت شده است

محمدحسین ملکی، رییس حوزه هنری استان 
کرمان نیز در این نشست گفت: سینما نور یکی از 
سینماهایی است که در دهه ۶۰ مصادره و به بنیاد 
با اشاره به  ایثارگران واگذار شد. وی  شهید و امور 
اینکه این سینما بعدا طبق صورت جلسه ای به حوزه 
امور  و  شهید  بنیاد  افزود:  شد  داده  تحویل  هنری 
انجام  اقداماتی در خصوص دریافت سند  ایثارگران 
داده اما این سینما تحت تولیت شرکت سهامی نور 

است که دارای مشکلاتی می باشد.
تصریح کرد: مطالبه سینماگران موجب  ملکی 
شد در مدت سه ماه گذشته در رابطه با فعال کردن 
سینما اقداماتی انجام شود از این رو با پیگیری های 
مجوز  و  حل  سینما  سند  مشکل  حقوقی  معاون 

استحکام بخشی آن نیز دریافت شده است.
کرد:  خاطرنشان  کرمان  هنری  حوزه  رییس 
مساحت سینما نور 35۰۰ مترمربع است که اقتضا 
و مرمت آن  بازسازی  برای  تعریف دیگری  می کند 

تعریف شود.

از محل فروش بلیت تئاتر عوارضی 
دریافت نمی شود

معاون فرهنگی شهرداری کرمان نیز درخصوص 
عوارض شهرداری بر تئاتر و موسیقی اظهار داشت: 
از محل فروش بلیت تئاتر هیچ گونه عوارضی دریافت 

نمی شود.
اشاره  با  حسینی  سیدمرتضی  حجت الاسلام 
شهر  سطح  در  موقت  تبلیغات  عوارض  اینکه  به 
گفت:  است،  معاف  مذهبی  فعالیت های  برای  تنها 
به  مربوط  تنها  نیز  موسیقی  کنسرت های  عوارض 

کنسرت های خارج از استان کرمان می شود.
وی ابراز داشت: بیلبوردهای مربوط به شهرداری 
به صورت رایگان در اختیار قرار می گیرد، اما هزینه 
بنر و نصب را باید به پیمانکار پرداخت کنند. حسینی 
شهید  پارک  و  مطهری  پارک  در  سالن  دو  گفت: 
کرمان برای فعالیت  فرهنگی و هنری در شهر کرمان 

آماده شده و باید توسط اداره ارشاد تجهیز شوند.

استاندار کرمان ضمن گلایه از اداره کل ارشاد استان:

ارشاد بایستی در مسایل فرهنگی مطالبه گری داشته باشد

رییــس هیئت مدیره انجمن هنرمنــدان نقاش ایران گفت: 
ایــن انجمن حتما به حذف نام »ایران« از آثار هنری موزه قطر 

واکنش نشان خواهد داد. 
معصومــه مظفــری در گفت وگو با ایســنا، درباره حذف نام 
»ایــران« از روی برخی آثار هنری کــه در موزه قطر به نمایش 
گذاشــته شده اند، اظهار کرد: یکی از اعضای انجمن به ما گفت 
که چنــد کار قدیمی ایرانی متعلق به دوره های صفوی و قاجار 
در موزه قطر به  نمایش گذاشــته شــده اند که نامی از ایران در 
آن ها برده نشــده اســت. وقتی به ســایت موزه مراجعه کردیم 
متوجه شدیم، نام ایران به صورت ناقص در برخی آثار آمده و در 
برخی آثار هم فقط عنوان قاجاریه نوشــته شــده و خبری از نام 

هنرمندان هم نیست.
او ادامــه داد: کشــور قطر برای این کــه بتواند برای خودش 
تاریخی دست و پا کند، هزینه های زیادی می کند. در جلسه ای 
هــم که با مجید ملانوروزی - سرپرســت موزه هنرهای معاصر 
- داشــتیم پیشنهادهایی برای واکنش به این اقدام مطرح شد. 
انجمن تصمیم گرفته اســت نامه ای به موزه قطر بنویســد و در 
آن اعلام کند که آمادگی دارد کارشناسی را برای دادن هرگونه 

اطلاعات درباره آثــار ایرانی به موزه معرفی کند. رییس هیئت 
مدیره انجمــن هنرمندان نقاش اظهار کــرد: حداقل باید یک 
واکنــش از طرف ایران به این اقدام صــورت گیرد. معمولا این 
نــوع واکنش ها از طرف وزارت ارشــاد نیســت و حالا باید یک 
ارگان یــا خود انجمن، عکس العملی نشــان دهــد. این آثار که 
نقاشــی، نگارگــری و چند اثر از دوره قاجار هســتند به صورت 
دسته بندی شــده در موزه قرار گرفته انــد و فکر می کنم متعلق 
به خود موزه باشــند. در حالی که در بعضی آثار کاملا مشخص 
است که به ایران و هنرمندان ایرانی مربوط است، نامی از آن ها 

برده نشده است.
مظفری با بیان این که واکنش انجمن نقاشان می تواند راهی 
برای ارتباط با موزه قطر باشد، افزود: ما با این واکنش و نوشتن 
نامه به آن ها گوشزد می کنیم که حواس مان هست که نام ایران 
را حذف کرده اند و می توانیم با معرفی کارشــناس کاری کنیم 
که اطلاعات دقیق مربوط به آثار در کنار آن ها به نمایش گذاشته 
شــود. البته این واکنش باید از طریق نهادهای دولتی هم وجود 
داشــته باشــد، اما ما از طرف خودمان به صورت مستقل عمل 

خواهیم کرد.

فراخوان ششــمین جشنواره  استانی طنز کرمان، خارستان ۶ 
منتشــر شد. به گزارش روابط  عمومی حوزه  هنری استان کرمان، 
ششــمین جشنواره  خارســتان در رشته های شعر طنز، نثر طنز، 

داستان کوتاه طنز و پژوهش برگزار می شود.
در شــرایط و مقررات این جشنواره آمده: شرکت در جشنواره 
برای همه  طنزپردازان استان کرمان آزاد است و علاقه مندان باید 
برای شــرکت در رشته های شــعر طنز و نثر طنز، برای هر رشته 
حداقل 3 اثر و در رشته  داستان کوتاه طنز حداقل ٢ اثر بفرستند.
بر اســاس گزارش یاد شــده، موضوع این جشــنواره همانند 
ســال های گذشته آزاد است، اما ســه موضوع داعش!، کاغذبازیِ 
اداری و تشریفات عروسی و عزا به عنوان موضوعات ویژه  جشنواره 
اعلام شده اند. هم چنین در رشته  پژوهش، پژوهش هایی که با یکی 
از این ســه موضوع انجام شــده باشد، در انتخاب نهایی از اولویت 
برخوردار خواهد بود: شــوخ طبعیِ شخصیت های مشهور دینی و 
علمی، شوخ طبعی در ادبیات شفاهی کرمان )شوخ طبعان مشهور 

کرمانی(، طنز در ادبیات قدیم کرمان.
در فراخوان ششــمین جشــنواره  طنز کرمان آمده است، به 
برگزیدگان اول هر رشــته، تندیس، لوح تقدیر و 8 میلیون ریال 
جایزه  نقدی، به برگزیدگان دوم، لوح تقدیر و ۶ میلیون ریال جایزه  

نقدی و به برگزیدگان ســوم، لوح تقدیر و 4 میلیون ریال جایزه  
نقدی اهدا خواهد شد.

طنزپردازان اســتان می توانند برای شرکت در این جشنواره، 
متــن آثار خود )فایــل word( را همراه با مشــخصات کامل، 
حداکثــر تا دهــم بهمن مــاه ١394 بــه نشــانی الکترونیکی 

Tanzekerman@gmail.com بفرستند.
ششــمین جشــنواره  طنز کرمان، خارستان۶، به همت حوزه 
هنری استان کرمان و با مشارکت دفتر طنز حوزه هنری و روابط 

عمومی مس منطقه  کرمان در اسفندماه ١394 برگزار می شود.

ریيس هيئت مدیره انجمن هنرمندان نقاش:

فراخوان ششمین جشنواره خارستان منتشر شدحواس مان هست نام ایران را حذف کرده اند 

آگهی حصر وراثت 
آقای مهدی صباحی پورعیش آبادی فرزند علی دارای شناسنامه 437 بشرح 
داده  توضیح   94/١۰/١٢ مورخ   94۰99838۶۰١۰۰5٢4 شماره  دادخواست 
شادروان علی صباحی پورعیش آبادی فرزند محمد به شناسنامه 4 در تاریخ 
94/9/١3 در شهر زرند فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت وی عبارتند از:

١ - رضا صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه 8١7 تاریخ 
تولد 94/4/١ فرزند متوفی

٢ - حمید صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه 9 تاریخ 
تولد 5۰/١۰/4 فرزند متوفی

3 - مهدی صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه 437 تاریخ 
تولد 5۶/4/٢5 فرزند متوفی

4 - محمد صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه ٢37 تاریخ 
تولد 59/3/١4 فرزند متوفی

5 - عباس صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه ١١ تاریخ 
تولد ۶۰/8/٢5 فرزند متوفی

۶ - شایسته صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه 3 تاریخ 
تولد 48/١/٢ فرزند متوفی 

 7 - مریم صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه ۶٢۶ تاریخ 
تولد 5٢/7/١ فرزند متوفی 

8 - فاطمه صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه ٢ تاریخ 
تولد 54/9/8 فرزند متوفی

9 - زهرا صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه ١ تاریخ تولد 
58/١/٢5 فرزند متوفی

١۰ - زینب صباحی پورعیش آبادی فرزند علی به شماره شناسنامه ١۶ تاریخ 
تولد ۶3/١/5 فرزند متوفی

١١ - شهربانو دهقانی عیش آبادی فرزند علی شماره شناسنامه ١١ تاریخ تولد 
٢7/٢/8 همسر متوفی 

لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود چنانچه 
کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد ظرف مدت 
گواهی صادر  والا  دارد  تقدیم  اختلاف  به شورای حل  آگهی  نشر  از  ماه  یک 
خواهد شد و هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از این موعد ابراز شود 

از درجه اعتبار ساقط است.
م - الف ٢۶7

دفتر شورای حل اختلاف شماره یک شهرستان زرند

آگهی حصر وراثت 
دادخواست  بشرح   5١43 شناسنامه  دارای  احمد  فرزند  زرندی  عرب  طاهره 
شماره 94/7۰۰58١ توضیح داده شادروان مرحوم احمد امیری خامکانی فرزند 
اکبر به شناسنامه 43 در تاریخ ١394/8/٢۰ در شهر کرمان فوت شده و وراثت 

منحصر حین الفوت وی عبارتند از:
امیری خامکانی به شماره شناسنامه 3۰8۰3٢3۶53 متولد  ١ - محمدجواد 

١379 فرزند متوفی
٢ - فاطمه امیری خامکانی به شماره شناسنامه 3۰8۰588797 متولد ١39۰ 

فرزند متوفی
3 - طاهره عرب زرندی به شماره شناسنامه 5١43 متولد ١353 همسر متوفی
لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود چنانچه 
کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد ظرف مدت 
یک ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد 
شد و هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از این موعد ابراز شود از درجه 

اعتبار ساقط است. م - الف ٢55
دفتر شورای حل اختلاف شماره 7 شهرستان زرند

دادنامه
دادگاه کیفری دو شهر  پرونده کلاسه 9٢۰9983438٢۰۰947 شعبه ١۰٢ 

زرند )١۰٢ جزایی سابق( تصمیم نهایی شماره 94۰99734377۰١3۶4 
شاکی: آقای حمیدرضا ایزدی خالق آبادی فرزند محمد به نشانی زرند علی آباد 

سفلی خیابان وحدت کوچه ١
متهمین: ١ . آقای امیرحسین نخعی فرزند مهدی به نشانی کرمان بلوار رضوان 

کوچه ١۶ منزل سوم سمت چپ
٢. آقای میثم عسکری فرزند حسین به نشانی کرمان خیابان مطهری شمشاد 

۶ پلاک 4٢
اتهام: صدمه بدنی غیرعمد ناشی از عدم رعایت نظامات دولتی بمیزان تقصیر 

5۰ درصد
گردشکار: پرونده پس از وصول به کلاسه بالا ثبت و پس از انجام تشریفات 

قانونی ختم رسیدگی را اعلام و مبادرت به صدور رأی می نماید.
»رأی دادگاه«

در خصوص اتهام اقایان ١ - امیرحسین نخعی فرزند مهدی متولد ١35۶، شغل 
آزاد ، مذهب شیعه، باسواد و متاهل به آدرس کرمان بلوار رضوان کوچه ١۶ 
منزل سوم فاقد سابقه کیفری ٢ - میثم عسکری فرزند حسین متولد ١3۶3، 
شغل آزاد، مذهب شیعه، باسواد و متاهل به آدرس کرمان خیابان مطهری کوچه 
شمشاد ۶ پلاک 4٢ فاقد سابقه کیفری هر دو نفر دایر بر عدم رعایت نظامات 
دولتی منجر به صدمات بدنی نسبت به آقای حمیدرضا ایزدی و محمدفاضل 
التفات به نظریه افسر کاردان  با  با میزان پنجاه درصد تقصیر؛ دادگاه  ایزدی 
فنی  کاردان  افسر  اولیه  نظریه  به  نسبت  متهمان  اینکه  تصادفات ضمن  فنی 
اعتراض نموده ولی هزینه مورد نیاز جهت ارجاع موضوع به هیات کارشناسی 
را نپرداختند که با این بیان نظریه اولیه مصون از تعرض بوده و به عنوان دلیل 
توجه اتهام به متهامان تلقی می گردد و با توجه به مدلول کیفر خواست صادره 
از شعبه دوم دادیاری به شماره 7۰۰۰١3٢ که در آن تقاضای تعیین مجازات 

برای متهمان شده است و با احراز انتساب بزه معنونه به متهمان و با انطباق 
عمل ارتکابی متهمان با مدلول ماده 448،449،5۶9 از قانون مجازات اسلامی 
بالمناصفه، در خصوص  با لحاظ میزان تقصیر متهمان، به نحو مشارکت و  و 
به  را  متهمان  از  یک  هر  راست  دست  ساعد  اعلی  زند  استخوان  شکستگی 
پرداخت دیه به میزان چهارپنجم از یک پنجم از یک دوم دیه کامل در حق 
آقای محمدفاضل ایزدی خالق آبادی فرزند حمیدرضا و در خصوص دررفتگی 
قدامی مفصل شانه )گلنوهمورال( به پرداخت ارش به میزان چهار درصد از دیه 
کامل در حق آقای حمیدرضا ایزدی خالق آبادی فرزند محمد محکوم می نماید. 
رأی صادره غیابی محسوب و ظرف مهلت بیست روز از تاریخ ابلاغ واقعی قابل 
واخواهی در این شعبه و پس از اتمام مهلت مذکور ظرف مهلت بیست روز قابل 

اعتراض در محاکم تجدیدنظر استان کرمان می باشد.
م - الف ٢۶5

علی اکبر عباس تبار - دادرس محاکم عمومی شهرستان زرند

آگهی تحدید حدود اختصاصی واقع در حوزه ثبتی راور 
بخش 18 کرمان

نظر به اینکه ششدانگ یک باب خانه باغ  پلاک ١9۰ فرعی 
پور  القاب  فائزشریفی  آقای  تقاضای  مورد  اصلی  388ـ  از 
واقع  در راور روستای حرجند بخش کوهساران بخش 8 
کرمان به مساحت 7۰3۰/8۰ متر مربع باستناد رای شماره 
١393۶۰3١9۰۰4۰۰١85۶ مورخ 93/8/٢۶ هیات موضوع 
اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
فاقد سند رسمی حوزه ثبتی راور در مالکیت نامبرده قرار 
آئین نامه  قانون و ماده ١3  گرفته و آگهی موضوع ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
واخواهی  مورد  مقرر  موعد  در  و  منتشر  رسمی  سند  فاقد 
قرار نگرفته است و نیاز به تحدید حدود دارد لذا بر حسب در خواست وارده 
آن  تحدید حدود  آگهی  بدینوسیله  مالک  به شماره 94/4733/وـ١3/١۰/94 
از  باستناد تبصره ذیل ماده ١3 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید حدود 
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ 94/١١/١۰ در محل شروع و بعمل خواهد آمد 
لذا بدینوسیله به مالک و یا مالکین املاک مجاوررقبه مذکور اخطار میگردد که 
در موعد مقرر در این آگهی در محل وقوع ملک حاضر گردند در صورت عدم 
مراجعه مجاورین عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام چنانچه شخص و یا 
اشخاصی بر حدود و حقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشند بر طبق ماده ٢۰ 
قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 3۰ روز پس از تنظیم صورتمجلس تحدیدی 
اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال گردد ضمنأ 
معترض بایستی به استناد ماده 8۶ـ آئین نامه قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 

یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت دادخواست لازم جهت طرح دعوی 
به مرجع قضایی تقدیم نماید در غیر اینصورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی 
وی میتواند به دادگاه مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
اداره ثبت اسناد و املاک راور تسلیم نماید اداره ثبت بدون توجه به اعتراض 

عملیات ثبتی را با رعایت مقررات ادامه می دهد. 
تاریخ انتشار: روز چهارشنبه ١۶/١۰/١394

محمود مهدی زاده رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان راور

آگهی تحدید حدود اختصاصی واقع در حوزه ثبتی راور 
بخش 18 کرمان 

نظر به اینکه ششدانگ یک باب خانه پلاک شماره ۶5۶ فرعی 
مفروز از ١99 فرعی از ٢۰57ـ اصلی مورد تقاضای خانم ربابه 
ولیعصر جنوبی کوچه  راور خیابان  واقع در  راوری  هژبرزاده 
شماره ٢7 بخش ١8 کرمان به مساحت ٢34/٢۰ مترمربع 
مورخ   ١393۶۰3١9۰۰4۰۰۰۶49 شماره  رای  باستناد 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات   94/۶/١
راور در  ثبتی  فاقد سند رسمی حوزه  اراضی و ساختمانهای 
مالکیت نامبرده قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 3 قانون و 
ماده ١3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی منتشر و در موعد مقرر مورد 
واخواهی قرار نگرفته است و نیاز به تحدید حدود دارد لذا بر حسب درخواست 
وارده به شماره 94/4478/وـ94/9/٢4 مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود 
آن باستناد تبصره ذیل ماده ١3 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید حدود از 
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ 94/١١/١۰ در محل شروع و بعمل خواهد آمد 
لذا بدینوسیله به مالک و یا مالکین املاک مجاور رقبه مذکور اخطار میگردد 
که در موعد مقرر در این آگهی در محل وقوع ملک حاضر گردند در صورت 
عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام چنانچه شخص 
و یا اشخاصی بر حدود و حقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشند بر طبق ماده 
٢۰ قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 3۰ روز پس از تنظیم صورتمجلس تحدیدی 
اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال گردد ضمنأ 
معترض بایستی به استناد ماده 8۶ـ آئین نامه قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 
یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت دادخواست لازم جهت طرع دعوی 
به مرجع قضایی تقدیم نمایند در غیر اینصورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی 
وی میتواند به دادگاه مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به 
اداره ثبت اسناد و املاک راور تسلیم نماید اداره ثبت بدون توجه به اعتراض 

عملیات ثبتی را با رعایت مقررات ادامه می دهد.
تاریخ انتشار: روز چهارشنبه ١۶/١۰/١394

محمود مهدی زاده رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان راور

سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک 
استان کرمان

اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان راور

سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک 
استان کرمان

اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان راور

استان  هنرمندان  از  تعدادی  آثار  از  منتخبی 
فیلم مستند، عکس، طنز،  در بخش های  کرمان 
و  تاریخ  تئاتر،  روزنامه نگاری،  شعر،  ادبیات، 
موسیقی به مدت یک هفته در تهران در معرض 
از  برنامه  این  قرار گرفته است.  دید علاقه مندان 
١٢ دی ماه  در موسسه فرهنگی »آپ آرت مان« 

تهران آغاز به  کار کرده و تا ١8 دی ماه ادامه دارد.
نشست های  هفته ای  یک  برنامه  این  در 
تخصصی با حضور یدا... آقاعباسی، فواد توحیدی، 
کیومرث  علیمرادی،  منصور  صمدیان،  سیف ا... 

منشی زاده و محمد صنعتی برگزار خواهد شد.
اسلامی،  محمد  از  فیلم هایی  همچنین 

ناصر  عابدین پور،  امیر  میرحسینی،  سیدحمید 
صمدیان،  سیف ا...  مجتهدی،  حمید  صفاریان، 
علیرضا  و  بابایی  حسن  جعفری،  مهدی 
طبق  است.  شده  گذاشته  نمایش  به  فخری زاده 
برنامه ریزی های انجام شده، هر روز بعد از نمایش 
کرمان،  اهل  کارگردانان  از  مستندی  فیلم های 

برگزار  پاسخ  و  پرسش  نشست 
می گردد.

آثار  از  نیز  عکسی  نمایشگاه 
مهدی جعفری، محمد خضری مقدم 
صادقی،  حمید  میرحسینی،  فرزاد   ،
خدیشی  یاسر  و  حجازی  رکن الدین 
است  گفتنی  است.  گردیده  برپا 
هنر  و  فرهنگی  مجموعه  مدیریت 
»آپ آرت مان« بر عهده پگاه آهنگرانی 

و سجاد افشاریان است.

منتخبی از فرهنگ و هنر كرمان در آپارتمان تهران
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از بانوی فوتسالیست زرندی تجلیل شد
فرماندار، شهردار، رییس شورای شهر، مسوول اداره 
ورزش و جوانان و رییس هیات فوتبال شهرستان زرند 
با حضور در منزل زینب گلستانی با وی دیدار کردند. در 
این دیدار مسوول اداره ورزش و جوانان شهرستان زرند 
با اشاره به موفقیت های این بانوی ورزشکار اظهار کرد: 
برای اولین بار یک بانوی زرندی توانسته در مسابقات جام 
جهانی فوتسال حضور یابد که این موفقیت را به ایشان و 
خانواده اش تبریک می گویم. گفتنی است در این دیدار با 
اهدای لوح و هدیه از خانم گلستانی تجلیل به عمل آمد.

بازدید مسوولین زرند از مجموعه 
ورزشی شهید عرب نژاد

رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان زرند در بازدید 
فرماندار، شهردار، رییس شورای شهر از مجموعه ورزشی 
احداث  پروژه  گفت:  وی  کردند.  بازدید  عرب نژاد  شهید 
 3 بر  بالغ  اعتباری  با  عرب نژاد  شهید  ورزشی  استادیوم 
میلیارد تومان و پیشرفت فیزیکی 9۰ درصدی در حال 
احداث است. بهره مند تصریح کرد: امیدواریم این پروژه 
قرار گیرد. گفتنی  بهره برداری  پایان سال جاری مورد  تا 
است در حاشیه این برنامه از خوابگاه تازه تجهیز شده ویژه 

ورزشکاران نیز بازدید به عمل آمد.

عنوان سومی تنیس باز کرمانی در 
مسابقات وزارت نیرو

رییس هیات تنیس روی میز استان کرمان از کسب 
ورزشی  رقابت های  در  کرمانی  تنیس باز  سومی  عنوان 

وزارت نیرو خبر داد.
محسن بهرامی اظهارداشت: مسابقات سراسري تنیس 
روي میز مردان  وزارت نیرو به میزباني  استان فارس طی 

روزهای دوم تا هفتم دي ماه برگزار شد.
وی با بیان اینکه در این دوره از مسابقات 44 تیم و ٢4۰ 
ورزشکار حضور داشتند، گفت: مسابقات به صورت تیمي، 
دوبل و انفرادي  برگزار گردید که در نهایت در مسابقات 
انفرادی حمیدرضا مظهری از کرمان موفق به کسب عنوان 

سومی مسابقات شد.

مربی تیم فوتبال مس کرمان معتقد است که 
این تیم در نیم فصل دوم رقابت های لیگ دسته اول 
کشور باید به مراتب بهتر از دور رفت این بازی ها 
بازی های  به  بیشتری  قدرت  با  و  بگیرد  نتیجه 
با اشاره به بازی های  خود بپردازد. آرتا منهاجی 
نیم فصل اول رقابت های لیگ یک گفت: تیم مس 
رده سوم جدول را به خود اختصاص داده و فاصله 

خود را با تیم صدر جدول تا عدد 5 امتیاز کاهش 
دادیم. قطعا ادامه این روند می تواند در دور برگشت 
مسابقات برای ما مفید واقع شود تا خود را به عنوان 
تیم مدعی صدرنشین به تیم های بالای جدولی 
معرفی کنیم. وی افزود: کادر فنی از ابتدای فصل 
دغدغه های بسیاری داشت. اگر تغییر و تحولات 
صورت گرفته در راس باشگاه را مدنظر قرار دهید، 

قابل قبول  و  عادی  را  آمده  به دست  نتایج  همه 
می دانید. در واقع همه این موارد موجب شد تا مس 
تمرینات پیش فصلش را دیرتر از موعد شروع کند 
و نوسانات زیادی را در چند مسابقه نخست تجربه 
نماید. نتایج ما در ابتدای فصل به شکلی رقم خورد 
که پیروزی در دیدارهای خانگی از آن ما بود و در 
بازی های بیرون از خانه شکست می خوردیم اما به 
مرور روند کسب نتایج تیم تغییر کرد و بازیکنان 
تیم از لحاظ آمادگی در شرایط بهتری قرار گرفتند. 
منهاجی تصریح کرد: البته ما از همان ابتدا هم 
استراتژی خاصی داشتیم و قرار گرفتن در بین 

۶ تیم بالای جدولی و مدعی در پایان نیم فصل از 
برنامه ها و اولویت های کادر فنی بود که مس در 
نهایت توانست جایگاه سومی را برای خود در جمع 

تیم های بالای جدولی فراهم کند. 
وی ادامه داد: خوشبختانه با برگزاری جلسات 
متعدد کادر فنی با کمیته فنی و هیات مدیره و 
بررسی موارد فنی و پشتیبانی، تیم در شرایط خوبی 
قرار دارد و سعی شده تا با اتکا به تجربیات نیم فصل 
اول، شرایط بهتری را در نیم فصل دوم برای تیم 
ایجاد کنیم. مربی مس بر تقویت تیم در نیم فصل 
دوم و رفع نقاط ضعف تاکید و اظهارداشت: تیم 

برای رفع نقاط ضعفش به چند بازیکن نیاز دارد 
که این موضوع قطعا از سوی کادر فنی به کمیته 
فنی و باشگاه ابلاغ شده و ما هم مثل بسیاری از 
تیم ها اردوهای آماده سازی و جذب بازیکن را در 

دستور کادر خود داریم. 
وی به دشواری بازی های دور برگشت نیز  اشاره 
کرد و افزود: ما در دور برگشت شرایط سختی را 
پیش رو داریم و قطعا برای آنکه کار صعود خود را 
به اما و اگر و بازی های خاص مقابل تیم های بالای 
جدولی موکول نکنیم، به نتایج همه مسابقات و 

امتیازات آن ها نیاز داریم. 

:::::::::::::::::: | خبــــر | ::::::::::::::::::

::: |ورزش| ::: مربی تيم فوتبال مس کرمان:

باید در دور برگشت قوی تر از دور رفت باشیم

دسته  لیگ  بازی های  هرچند 
خود  فصل  بین  تعطیلات  در  اول 
از  رقابت خارج  اما  به سر می برند 
زمین تیم ها در آماده سازی و نقل و 
انتقالات بازیکنان ادامه دارد و همه 
تیم های لیگ یکی دوست دارند که 
را  برگشت  دور  تقویتی،  نیروی  با 

آغاز کنند.
البته با توجه به اوضاع مالی بسیار 
بد حاکم بر باشگاه های لیگ یک، 
تیم هایی که با جدیت در این بازار 
شرکت کرده اند بسیار کم هستند و 
تیم ها به واسطه جیب خالی، کمتر 
سعی  بیشتر  و  می روند  بازار  به 
می کنند همان داشته های خود را 

برای ادامه بازی ها تقویت کنند.
این  با  تک،  به  تک  گزارش  به 
سودای  که  کرمان  تیم مس  حال 
صعود به لیگ برتر را در سر دارد 
و با تیم های قدرتمند بالای جدول 
تیم هایی  جمله  از  می کند،  رقابت 
است که به خوبی نقاط ضعف خود 
را در دور رفت شناسایی کرده است 
و باید در دور برگشت با رفع آن ها، 
بازی ها  روانه  قوی تر  چهره ای  با 

شود.
فوتبال  که حتی  آن هایی  برای 
نگاه  حرفه ای  صورت  به  هم  را 
نمی کنند نیز واضح است که مس 
در فاز تهاجمی نیاز به تقویت دارد 
و باید ضعف این تیم در این قسمت 
برطرف شود که این اتفاق باید در 

نیم فصل رخ دهد.
اما بعد از آن که تیم خونه به خونه 
بسیاری از بازیکنان مازاد لیگ برتر 
را برای تیم خود در نیم فصل دوم 
از  دسته  آن  برای  کرد،  جذب 
هواداران مس که بازی ها را بیشتر 

در نام ها دنبال می کنند، این نگرانی 
پیش آمد که مس از قافله نیم فصل 

رقیبان خود عقب بماند.
تقویت  برای  نگرانی  این  البته 
مس بجاست اما این که مس کمتر 
بازیکنان  و  نام ها  جذب  دنبال  به 
مازاد لیگ برتر است نه تنها جای 
نگرانی ندارد که می تواند از منطق 
درست این تیم در نقل و انتقالات 

حکایت کند.
بازیکنان  از  استفاده  معمولا 
به  و  یک  لیگ  در  سرشناس 
خصوص بازیکنانی که ادعای لیگ 
دسته  بازی های  در  دارند،  برتری 
است  دشوار  بسیار  کاری  پایین تر 
و خیلی کم بودند بازیکنان بزرگی 
نام های  علیرغم  یک  لیگ  در  که 
سرشناس خود، برای تیم هایشان به 

همان اندازه کارایی داشته باشند.
بازیکنان  که  خونه به خونه  تیم 
معروف را جذب کرده است حالا با 
یک شمشیر دو لبه در دور برگشت 
روبه رو است و با ورود این بازیکنان 
تیم  در  را  زیادی  باید حاشیه های 
خود مدیریت کند. بار مالی سنگین 

اضافه شدن این بازیکنان از یک سو 
و تقابل نفرات پر مدعای جدید با 
بازیکنان مدعی سابق این تیم که 
در هر صورت نیمکت نشینی یکی از 
طرفین را به دنبال خواهد داشت از 
سوی دیگر موجب بروز حاشیه های 
خاصی خواهد شد که می تواند هر 
تیمی را در نیم فصل دوم با چالش 

روبه رو کند.
مس  که  فصلی  دو  همین  در 
تقریبا  می کرد  بازی  یک  لیگ  در 
لیگ  مدعی  بازیکنان  از  هیچ یک 
برتری این تیم هیچ حاصل بزرگی 
فرزاد  از  و  نداشتند  مس  برای 
عابدینی  فردین  تا  گرفته  حاتمی 
بازی  برای  و...  اکرامی  مصطفی  و 
نکردن در لیگ یک به مس آمدند و 
با کوچک ترین پیشنهاد دیگری هم 
هوایی شدند. در همین فصل هم 
شاید سرشناس ترین بازیکن مس، 
پرسپولیس  اسماعیلی زاده  افشین 
به  بزرگی  دستاورد  هیچ  که  بود 
مس  برای  حواشی  برخی  از  غیر 
به دنبال نداشت. در مقابل همین 
جریان به یاد بیاوریم که فصل قبل 

هم مس در تعطیلات نیم فصل به 
بر  اسمی،  بازیکنان  جذب  جای 
آماده  بازیکنان  خود  نیاز  اساس 
باقری،  روح ا...  مثل  انگیزه ای  با  و 
بهنام داداش وند،  علی حق دوست، 
کرد  جذب  را  و...  مختاری  محمد 
و به بهترین شکل ممکن سود آن 
را برد. حالا در این فصل نیز قطعا 
برتر،  لیگ  مازاد  بازیکنان  جذب 
تبلیغاتی  و  روانی  دستاورد  تنها 
دارد و با توجه به تجربه قبلی در 
مس، شاید کمترین دستاورد فنی 
را برای مس داشته باشد، البته مس 
برای تقویت خود به خصوص در فاز 

تهاجمی نباید غافل بماند.
جعفری  میلاد  راه  این  در 
باانگیزه و البته با بدن آماده برای 
سمت چپ تهاجمی مس به خدمت 
گرفته شده است و در سمت راست 
مس  به  پورشیخ علی  احسان  نیز 
آماده است. اگر تصور کنیم کیوان 
اوج  در  حمله  نوک  در  امرایی 
کنار  در  و  می برد  سر  به  آمادگی 
حضور  شجاعی  مصطفی  نیز  او 
بازیکن  می ماند  داشت،  خواهد 
سجاد  ظاهرا  که  مهاجمان  پشت 
اژدر، از تیم گیتی پسند به کرمان 
خواهد آمد تا باز هم مس بر اساس 
فرمول منطقی خود، به جای جذب 
نام ها، بازیکنان باانگیزه و آماده را 

جذب کند.
و  جعفری  اژدر،  از  بعد  البته 
پورشیخ علی یک مهاجم دیگر هم 
تا  شود  اضافه  مس  به  است  قرار 
مس  تقویت  بابت  از  نگرانی  جای 
برای نیم فصل دوم باقی نماند و به 
جای تقویت، دردسر به تیم اضافه 

نگردد.

دردسر در نیم فصل جذب نکنید ||||||||||| :::| سرخ آبی | ::: ||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||

خیلي ها مي گویند محسن مسلمان شخصا استقلالي 
اســت، هرچند او خودش تا به حال به صراحت در این 
مــورد حرفي نزده اســت. مســلمان در دو مقطع براي 
پرســپولیس تــوپ زده و یک بار بین ایــن دو مقطع تا 
آستانه پیوستن به استقلال پیش رفته است. این انتقال 
قرار بود بیــن دو نیم فصل لیگ چهاردهم رخ بدهد که 
البته به نتیجه نرســید. مسلمان در آن مقطع که تقریبا 
کارش با اســتقلال تمام شده بود، باز احساسات خودش 

را کنترل کرد و نگفت استقلالي است. او فقط به ذکر این 
جمله بسنده کرد که: »همه اعضاي خانواده ام استقلالي 
هستند.« اگر حرف محسن راست باشد، آن ها امروز چه 
عذابي مي کشند که یکي از نزدیکان شان، تبدیل به موتور 
محرک پرســپولیس شده و بار فني این تیم را به دوش 
مي کشد! به احتمال فراوان مي توان گفت چیزي که امروز 
از مســلمان مي بینیم، بخشي از بهترین بازي هاي او در 

سطح اول فوتبال ایران است.

هافبک تیم فوتبال استقلال تهران گفت: از پیوستن به 
تیم استقلال خوشحالم و می خواهم در این تیم بدرخشم.
مهدی مومنی اظهارداشــت: از اینکه بعد از جدایی از 
نفت به عضویت باشگاه استقلال در آمده ام بسیار خوشحال 
هستم و امیدوارم بتوانم در این تیم عملکرد خوبی داشته 
باشــم. وی ادامه داد:  شرایط اســتقلال با تیم های دیگر 

تفاوت دارد و دلیــل آن هم هواداران فوق العاده این تیم 
هستند. مومنی افزود: از لحاظ روحی و روانی در بهترین 
شــرایط سپری می کنم و به لطف خدا ارتباط خوبی نیز 
با بازیکنان و کادر فنی باشــگاه برقرار کرده ام و با حضور 
بازیکنــان مازنــدران و به خصوص حســین عمران زاده 

احساس غریبی در استقلال نمی کنم.

 عذابی که خانواده محسن مسلمان می کشند!

  در حالــی که پانادیچ به پرسپولیســی ها گفته بود 
بــه خاطر مریضی پــدرش قصد ترک این تیم و تهران را 
دارد خبر رســیده او سرمربی تیم ایسترا ١9۶١ کرواسی 

شده است!
ایــن اتفــاق در حالی صورت گرفته بود که باشــگاه 
پرســپولیس به باور مشــکلاتی که برای پدر پانادیچ به 
وجود آمده با او ابراز همدردی کرد و به راحتی به او اجازه 

داد تهران و تیم پرسپولیس را ترک کند!
پانادیچ برای ترک تهران و تیم پرســپولیس سه روز 
بیشتر منتظر ماند به این دلیل که برنامه بازی های لیگ 

برتر به خاطر آلودگی هوا چند روزی جابه جا شد در حالی 
که ســایت های کرواسی در این باره نوشته اند پانادیچ سه 

روز در راه تهران- زاگرب از طریق استانبول بود!
چه خوب بود پانادیچ حقیقت را به باشگاه پرسپولیس 
می گفت. شــاید او فکر می کرد حضور او در ترکیب تیم 
جدیدش پنهان می ماند. البته برانکو به باشگاه پرسپولیس 
گفته پانادیچ دروغ نگفته. چنین مشــکلی برای او وجود 
دارد. پانادیچ باید به زاگرب برمی گشت اما طبیعی است 
در کنار مراقبــت از پدر به کار مربیگری خود در زاگرب 

هم ادامه داد.

هافبک تیم فوتبال اســتقلال مدعی است که تیمش 
هر دو جام این فصل فوتبال ایران را کسب خواهد کرد.

یعقوب کریمی در خصــوص وضعیت مصدومیتش 
اظهارداشت: کار با وزنه را آغاز کرده ام و امیدوارم هرچه 
زودتر کار با توپ را شروع کنم. در موقعیتی قرار داشتم 
که بازی هــای خوبی انجام می دادم ولی با بدشانســی 

مصدوم شــدم. کریمی در خصوص وضعیت تیمش هم 
گفت: خدا را شــکر نتایج خوبی در این فصل گرفتیم و 
در صدر جدول قرار داریم. مطمئن هستم که اگر همین 
روند را ادامه دهیم قهرمان لیگ می شویم. فراموش نکنید 
که یک پای فینال جام حذفی هم هستیم. من مطمئن 

هستم هم قهرمان لیگ می شویم و هم جام حذفی.

دروغ بزرگ پانادیچ به پرسپولیس

هم قهرمان لیگ می شویم و هم جام حذفی

آماده درخشش در استقلال هستم
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١- اعدام ظالمانه آیت ا... شیخ نمر توسط اقتدارگرایان سعودی 
هر انسان آزاده خواهی را غمزده می کند. این که یک فرد منتقد در 
کشوری که زندگی می کند، حتی حق انتقاد به حکام کشور خود را 
نداشته باشد و پاسخ اعتراض خود را با سرکوب و کشتار و زندان و ... 

بشنود، در هیچ آیین و فرهنگی پذیرفتنی نیست. 
شیخ نمر از جمله آزادمردانی بود که در برابر اقلیت حقیر سعودی، 
اما  داشت.  خود  با  نیز  را  عربستان  شیعیان  و حمایت  بود  شوریده 
بازداشت و سپس حکم اعدام و در نهایت اجرای این حکم وحشیانه 
رژیم  این  اقماری  عربی  کشورهای  در  را  باور  این  آل یهود  توسط 
سرسپرده تقویت نمود که حکومت خانوادگی سعودی در سراشیبی 
سقوط قرار گرفته اند. چراکه ناکامی های پیاپی این رژیم در خاورمیانه 
و شکست های نظامی او در جنگ های نیابتی و به ویژه اختلافات داخلی 
پس از مرگ ملک عبدا...، این رژیم قرون وسطایی را دچار سرگشتگی و 
زبونی کرده است. به طوری که حتی از عهده یک مراسم عبادی)حج( 
هم بر نمی آیند و در عید قربان گذشته، جهانیان شاهد بی کفایتی 

مسوولان سعودی در برگزاری مراسم مربوط به حج بودند.
اعدام شیخ نمر نه تنها شیعیان و علمای شیعه را متاثر کرد بلکه 

علمای اهل سنت و حتی اتحادیه اروپا را نیز به واکنش واداشت.
ازجمله آیت ا... مکارم شیرازی در برابر خبر اعدام شیخ نمر این گونه 
ابراز عقیده کرد: »خبر وحشتناک اعدام آیت ا... شیخ نمر و 4۶ نفر از 
بی گناهان، جهان اسلام را در بهُت و تعجب فرو برد، به خصوص اینکه 
این جنایت تحت عنوان خوارج و تکفیر صورت گرفت، اگر کسانی 
فتنه و تکفیر در جهان، آل سعود  تردید داشتند که کانون  تاکنون 

هستند با این نمونه آشکار جای تردیدی باقی نماند.«
و  سفاک  رژیم   ...« است:  داشته  اظهار  گلپایگانی  صافی  آیت ا... 
خون آشام سعودی، بار دیگر طینت جنایتکارانه  خود را نشان داد و 
یکی از بندگان بی گناه، مظلوم و آزاده را با تعداد دیگری از ستمدیدگان 
به شهادت رساند. رژیمی که با نوشیدن خون پاک مظلومان و آزادگان 
خود را سیراب نموده و راه و رسم جنایتکاران بزرگ تاریخ را دنبال 
می نماید. شهادت عالم آزاده، روحانی عالی مقام، شهید بزرگوار شیخ 
نمر رضوان ا... تعالی علیه روی سیاه این رژیم را سیاه تر و خبث و پلیدی 

باطن آن ها را آشکارتر نمود.«
آیت ا... نوری همدانی نیز طی پیامی با محکوم کردن این جنایت 
رژیم اقتدارگرا و افراطی سعودی آورده است: »حکام آل سعود بدانند که 
خون به ناحق ریخته  این روحانی شهید، خواب راحت را از آنان سلب 

نموده، جهان اسلام را بیدار کرده و راه سقوط را برای این رژیم هموار 
خواهد نمود. مسلما این جنایت ددمنشانه را آزادگان دنیا و مجامع آزاد 
بین المللی محکوم خواهند نمود و فریاد مظلومیت این شهید بزرگوار به 

گوش جهانیان خواهد رسید.«
وی بیان کرد: عربستان سعودی از مذهبی خرافی برخوردار است، 
صهیونیست،  و  آمریکا  پشتیبانی های  از  بهره گیری  با  که  مذهبی 
تکفیری ها، داعش و بوکوحرام را تربیت می کند تا اسلام را خشن و 

بدنام معرفی می کند.«
علمای اهل سنت نیز در قبال این ماجرا بی تفاوت ننشسته اند. شیخ 
جلال الدین الصغیر از رهبران مجلس اعلای اسلامی عراق تاکید کرد 
شهادت شیخ النمر، سبب تقویت اراده آزادی  و رهایی از  چنگال آل 
سعود خواهد شد. طغیان و سرکشی آل سعود و دیگر فراعنه عصر ما، 
این جنایت شنیع را مرتکب شد. آن ها اندک حکمت و عقل یا فهمی 
از سنت های تاریخی در جنبش های مردمی ندارند. کدام دین یا نظام 
دوراندیشی فردی را می کُشد که تنها نظرش را بیان کرده و افکارش 
را در برابر ظلمی آشکار کرد که فساد و سرکشی و تروریسم وهابی بر 
کشورش حاکم است،  تروریسمی که تمام جهان را در نوردیده است.«

فراکسیون  از  عراق  پارلمان  نماینده  العکیلی  علوان  کاظم  عزیز 
المواطن هم اعدام شیخ نمر باقر النمر را جنایتی علیه انسانیت برشمرد. 
العکیلی تاکید کرد اقدام مقامات سعودی در ارتکاب این اقدام زشت 
دلیل دیگری بر جدی نبودن آن ها برای ثبات منطقه و همچنین حرکت 
آن ها برای افزایش بحران است. وی گفت: »اعدام شیخ نمر باقر النمر، 
ادامه شیوه بستن دهان ها)سرکوبگری( و سرکوب آزادی ها و افزایش 

خفقان و تنش در عربستان و منطقه است.«
شیخ حسام العیلانی از علمای اهل سنت لبنان و امام مسجدالغفران 
در شهر صیدا هم با محکوم کردن اعدام شیخ النمر ابراز عقیده کرد که: 
»این اقدام نشان می دهد که مقامات سعودی خطرات مرحله و فتنه 

مذهبی که منطقه را تهدید می کند، درک نمی کنند.«
کمال الهلباوی عضو شورای ملی حقوق بشر مصر هم در گفت وگو با 
المیادین تاکید کرد: »شیخ النمر مرد صلح و گفت وگو بود و هرگز هیچ 

ارتباطی با افکاری که خواهان خشونت است، نداشت.«
اعدام نابخردانه یک معترض از دید مطبوعات نیز دور نمانده است. 
روزنامه ساندی تایمز انگلیس در واکنش به اعدام شیخ النمر به دست 
جلادان آل سعود نوشت: »غرب دیگر این مساله را درک کرده است که 
تفکر وهابی ای که حکومت سعودی بر اساس آن پایه ریزی شده است، 
علت افراط گرایی است که موج آن منطقه را در برگرفته است... هنوز 
یک سال کامل از به قدرت رسیدن سلمان بن عبدالعزیز نگذشته است 

که این سال از بدترین سال های تاریخ حکومت سعودی است.«
 به گزارش تسنیم، روزنامه ایندیپندنت نوشت: »استفاده از آیات 

قرآن برای توجیه این اعدام ها تاکید می کند که عربستان سعودی 
دقیقا همان شیوه داعش را مورد استفاده قرار می دهد. حمام خون 
غیرعادی که عربستان سعودی به راه انداخته، هدفش شعله ور کردن 
آتش درگیری طایفه ای است که قوی تر از آن چیزی است که داعش 

انجام می دهد.«

٢-  اما روی دیگر این ماجرا، حمله عده ای در تهران و مشهد 
به ساختمان های سفارتخانه و کنسولگری عربستان بود. ماجرا از این 
قرار بود که پس از انتشار اعدام شیخ نمر، عده ای در شهر مشهد به 
کنسولگری عربستان حمله کردند و ساختمان آن را به آتش کشیدند. 

خبر بعدی حمله عده ای دیگر به سفارتخانه عربستان در تهران بود.
سردارحسین ساجدی نیا در گفت وگو با ایسنا گفت: »حوالی ساعت 
سفارت  روی  به  رو  نیروهای خودسر  از  عده ای  شنبه شب   ٢٢:٢۰
عربستان تجمع کرده و مدتی بعد اقدام به پرتاب سنگ و کوکتل 
مولوتف به سمت ساختمان سفارت کردند. ماموران پلیس از همان 
دقایق اولیه با این اقدام مقابله کردند. تعدادی از ماموران ما نیز زخمی 
شدند. عده قلیلی هم وارد سفارت شدند که ماموران پلیس اقدام به 

خارج کردن این افراد کردند.«
حمله به سفارت و کنسولگری عربستان واکنش مقامات ارشد نظام 
را به دنبال داشت. به گزارش ایرنا، غلامحسین محسنی اژه ای درباره 
حادثه حمله گروهی از افراد به سفارت عربستان گفت: »این کار خلاف 
قانون و مقررات بوده و به همین دلیل، تعدادی از مرتکبان این اقدام، 
بازداشت شده اند، تعدادی تحت تعقیب قرار گرفته اند و شماری نیز در 
حال شناسایی هستند. ما این اقدام )حمله به سفارت( را خلاف قانون 
می دانیم و با کسانی که خلاف قانون عمل کنند، برخورد می شود و 
تا آنجا که اطلاع دارم تاکنون 38 نفر از آن ها دستگیر شده اند. نیروی 
انتظامی و وزارت کشور هم باید اقدامات پیشگیرانه را انجام دهند و قوه 

قضاییه در این راستا به آن ها کمک خواهد کرد.«
آیت ا... هاشمی رفسنجانی ضمن محکومیت اعدام رهبر شیعیان 
عربستان با تقبیح حمله به کنسولگری و سفارت عربستان سعودی و 
با تاکید بر ضرورت همراهی و همکاری همه کشورهای اسلامی برای 
پایان دادن به جنگ و خون ریزی و تنش در جهان اسلام، گفت: »هر 
پدیده ای راه حلی منطقی و مناسب خود را طلب می کند و حرکات 
افراطی و حمله به اماکن دیپلماسی و تخریب و خشونت، ادامه راه را 

سخت و بحران های منطقه ای را تشدید می کند.«
این حرکت افراطیون، منجر به دستور مستقیم رییس جمهور برای 
پیگیری حوادث شنبه شب شد.  حسن روحانی در پیام خود آورده 
است: »... تردیدی ندارم که دولت عربستان با این اقدام غیر اسلامی، 
وجهه خود را در بین کشورهای جهان به ویژه کشورهای اسلامی بیش 

از پیش مخدوش نموده است. چنین اقدامی در راستای سیاست های 
فرقه گرایانه و دامن زدن به تروریسم و افراط در منطقه و جهان بوده 
که در سال های اخیر منجر به بی ثبات کردن منطقه و ایجاد جنگ و 

درگیری گردیده است.
مردم مسلمان ایران اگرچه در کنار همه مسلمانان جهان این اقدام 
غیراسلامی را به شدت محکوم می کنند اما اجازه نمی دهند که این 
جنایت، دست مایه افراد و گروه های خودسر در کشور برای انجام اعمال 

غیر قانونی و هتک حیثیت نظام مقدس جمهوری اسلامی گردد.
حرکتی که توسط جمعی افراد افراطی در تهران و مشهد صورت 
گرفت و به وارد آمدن خسارت به سفارت و کنسولگری کشور عربستان 
ـ که شرعا و قانونا باید در پناه جمهوری اسلامی ایران در امنیت باشد 
ـ منجر گردید، به هیچ عنوان قابل توجیه نیست و قبل از هر چیزی 
توهین به نظام و لطمه به آبروی جمهوری اسلامی ایران تلقی می شود. 
همه مسوولان نظام، عزم قاطع دارند که با این خودسری ها و اعمال 

مجرمانه برخورد جدی شود.
از این رو، از وزیر کشور می خواهم که با همکاری قوه محترم قضاییه 
و وزارت محترم اطلاعات و با قاطعیت کامل، عاملان این تهاجم را 
تا  به دستگاه قضایی معرفی کنند  اجرای عدالت  برای  و  شناسایی 
برای همیشه به این گونه اعمال زشت پایان داده شود و امنیت کامل 
نمایندگی های سیاسی دولت ها در جمهوری اسلامی ایران تضمین 

گردد.

Email: alavian419@Gmail.com آیـنـده از آن مــاست

سجاده سرخ رنگ

مهدی یزدانی هشتمین فرزند خانواده بود که در 
سال ١343 در روستای احمدآباد به دنیا آمد. سه 
ساله بود که از نعمت پدر محروم شد و در سایه همت 
فاطمه  رنجدیده اش حاج  و  مهربان  مادر  و زحمت 
بزرگ شد. دوران ابتدایی را در زادگاهش گذراند و 
دوران راهنمایی را در مدرسه دکتر شریعتی به پایان 
رساند. وی برای ادامه تحصیل، رشته علوم انسانی را 
انتخاب کرد. زمانی که دانش آموز سال اول دبیرستان 
امام خمینی شهرستان زرند بود، بعد از گذراندن دوره 
آموزشی از طریق نهاد مقدس بسیج عازم جبهه شد. 
هنوز چهل  و  پنج روز از حضورش در سرزمین های 
نور نگذشته بود که در بیست  و  هفتم دیماه ١3۶۰ 
در کرخه نور در حال وضو گرفتن، با اصابت ترکش به 
ناحیه سر و پهلو، در جوی خون، وضوی عشق گرفت و 
نماز وصال را اقامه کرد تا اولین شهید زادگاهش باشد.
قبل از رسیدن خبر شهادتش، یک شب در عالم 
خواب، مادرم به من گفت: مقداری شیرینی بگیر و 

بیاور، قرار است مهدی از جبهه بیاید.
فردای آن شب به احمدآباد رفتم. آن چه را که 
خواب دیده بودم، اتفاق افتاد و مادرم به من گفت: آخر 
هفته که خواستی به روستا بیایی، مقداری شیرینی 
بگیر و بیاور، قرار است مهدی از جبهه بیاید. با تعجب 
گفتم: مادرجان هنوز مدت زیادی از رفتنش نگذشته، 

فکر نکنم به این زودی بیاید.
مادرم گفت: مطمئنم که او به زودی می آید دیشب 
خواب دیدم که امام خمینی از من تقاضای سجاده 
کرد، من هم به ایشان سجاده مخمل سرخ رنگی دادم.
آخر هفته که از راه رسید، مقداری شیرینی خریدم 
و به خانه مادرم بردم. طولی نکشید که خواب مادرم 

تعبییر شد و خبر شهادت مهدی به ما رسید.
راوی: محمد یزدانی - برادر شهید
برگرفته از کتاب ره یافتگان کوی یار

از اعدام ظالمانه شيخ نمر تا حمله به سفارت عربستان:::::::::::::::: | بـا شــهدا | ::::::::::::::::

جنایت بشری آل یهود و پاسخ خودسرانه افراطیون
:::::::::::::::::::|  گزارش | :::::::::::::::::::
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